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P R O T O K Ó Ł  NR XII/15 

 

XII sesji Rady Miejskiej w Żninie,  

która odbyła si ę w dniu 28 pa ździernika 2015 roku  

w auli Urz ędu Miejskiego w Żninie  

przy ulicy 700-lecia 39  

   
Protokolant sesji:  

Łukasz Lisiecki - inspektor Biura Rady Miejskiej 

 

AD PKT 1  – Otwarcie i stwierdzenie kworum 
 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - o godzinie 1000 otworzył XII sesję  

i stwierdził, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 20 Radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał: 

1. Panie i Panów Radnych, 

2. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego ze współpracownikami 

3. Sołtysów Gminy Żnin,  

4. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, 

5. Pozostałe osoby obecne na sali, 

6. Prasę lokalną, 

7. Radio Żnin, 

8. Telewizję ITV Żnin. 
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AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - przedstawił porządek obrad XII sesji 

Rady Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie zapytał czy są pytania bądź uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Robert Luchowski - zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Bydgoszczy dotyczącej rozwiązania Straży Miejskiej w Żninie.  

W związku z planowanymi zmianami organizacyjnymi w funkcjonowaniu Urzędu 

Miejskiego w Żninie niezbędnymi w celu osiągnięcia oszczędności finansowych dla 

Gminy Żnin planuje się ze względów ekonomicznych rozwiązanie Straży Miejskiej 

w Żninie. Zadania Straży Miejskiej w Żninie powołanej do ochrony porządku 

publicznego na terenie Gminy Żnin w możliwej prawnie części przejmą inne komórki 

organizacyjne urzędu oraz niektóre gminne jednostki organizacyjne. Zaoszczędzone 

środki finansowe przeznaczone zostaną na inne cele społeczne ważne z punktu 

widzenia sprawnego funkcjonowania  samorządu gminnego i lepszego zaspokajania 

potrzeb społecznych mieszkańców Gminy Żnin. 

Dodał, że ten projekt uchwały nie decyduje o likwidacji Straży Miejskiej. Chodzi tu o 

zasięgnięcie opinii u Komendanta Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy.  

Ponadto stwierdził, że w dniu wczorajszym odbył spotkania z mieszkańcami, gdzie 

jednym z nich był Pan Władysław Małecki z Januszkowa, obecny dziś na sesji. W 

związku z tym, że w dniu dzisiejszym w porządku obrad przewidziany jest punkt 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Januszkowie chciałbym prosić Pana 

Przewodniczącego o możliwość zabrania głosu przez Pana Małeckiego już na tym 

etapie sesji. Otóż na etapie składania tego wniosku Komisja Rolnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich nie miała możliwości się z nim zapoznania.  

 

Wobec powyższego Przewodnicz ący Rady   zapytał Radę czy wyraża zgodę na 

udzielenie głosu Panu Władysławowi Małeckiemu. 

Rada jednogło śnie wyraziła zgod ę na udzielenie głosu Panu Władysławowi 

Małeckiemu. 
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Pan Władysław Małecki -  Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

nie po raz pierwszy zwracałem się z prośbą o uregulowanie tej enklawy na moim 

polu. Nie wiem czy obecna Rada jest zorientowana, gdyż było to już za poprzedniej 

Rady i poprzedniego Burmistrza Pana Leszka Jakubowskiego. Wówczas Rada ten 

mój wniosek odrzuciła. Działka, która jest przedmiotem tego projektu uchwały jest 

otoczona dookoła moim polem. W obecnych warunkach uprawy są z tym bardzo 

duże kłopoty. Zawsze byłem propaństwowcem, nigdy Gminie nie robiłem kłopotu. 

Dlatego też jestem tą sytuacją zbulwersowany. Dodał, że dwa rurociągi zostały 

przeprowadzone na trasie do Białożewina. Jest to ponad kilometr rurociągu, który 

przechodzi przez moje pola. Wyraziłem zgodę, nie zażądałem złotówki 

odszkodowania. Dlatego też uważam, że Wysoka Rado należałoby z sercem podejść 

do tej sprawy. Już nie wspomnę o tym, że na moim polu stoi pomnik poety renesansu 

Klemensa Janickiego. W tym przypadku również nie wziąłem złotówki, 

podarowaliśmy ten kawałek ziemi dla słusznych celów. Jeśli chodzi o wodę dla 

naszej wsi to również nie sprzeciwiałem się temu, że na moim terenie stoi 7 

hydrantów, które są uciążliwe przy dzisiejszej technice. Nie wiem dlaczego dzieje się 

tak, że nie ma zrozumienia dla mojej sprawy. Przecież nie chcę tego za darmo. Chcę 

uczciwie zapłacić. Propozycja poprzedniego Burmistrza była taka, że mam to 

sprzedać, tylko, że propozycja była społecznej ceny. Ja tej zgody nie wyraziłem, gdyż 

wówczas stworzyłem już rodzinę. Wówczas stało się tak, że ja dzierżawiłem to ponad 

10 lat i uprawiałem tę ziemię. Później stało się tak, że zabrano mi tę  dzierżawę i 

zaczęto sadzić tam drzewka. Zupełnie nie rozumiałem w jakim celu to zrobiono. Nie 

zwracałbym na to uwagi, ale teraz jest bardzo duża uciążliwość jeśli chodzi o uprawę 

i wjazd ciężkim sprzętem rolniczym. Może to potwierdzić mój syn obecny na 

dzisiejszej sesji. Wysoka Rado, my Was wybieramy, to Wy macie służyć ludziom, 

myślę, że ludziom służycie. Prosiłbym zatem byście również w moją stronę zrobili 

ukłon. Wy jesteście dla ludzi. Dziękuję za uwagę i życzę owocnych obrad.                 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – pracując nad tym projektem uchwały 

mieliśmy wiele informacji, że ta działka jest m.in. objęta umową dzierżawy do 31 

sierpnia 2017 roku. Z wypowiedzi Pana Małeckiego wynikają okoliczności, które 

należałoby uporządkować. Na dzisiejszej sesji nie ma Przewodniczącej Komisji 

Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Lidii Cieślewicz. Sprawa wymaga 

rozeznania, podjęcia decyzji zgodnej z prawem. Podobnie jak mieliśmy w przypadku 
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Sarbinowa, tak również teraz jestem zawsze za tym, by takie rzeczy rozstrzygać 

w terenie. Wskazanym byłoby zatem zorganizowanie wyjazdowego posiedzenia 

Komisji, która zlustrowałaby teren, o którym mowa.  Na tej podstawie będzie można 

podjąć właściwą decyzję, co do przeznaczenia tego terenu. Wobec tego 

zaproponował, aby ten punkt zdjąć z porządku obrad i już pod obecność Pani 

Przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz przy 

szerokim współudziale i konsultacjach nas Radnych wyjaśnić tę sprawę i wprowadzić 

ten punkt na jednej z sesji.  

 

Wobec tego Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie propozycję zdjęcia z 

porządku obrad pkt 13 tj. projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Januszkowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

Za było 20 Radnych 

 

Rada jednogło śnie zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie  

wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy 

Żnin, poło żonej w Januszkowie. 

 

 

Następnie Przewodnicz ący Rady poddał pod głosowanie propozycję Burmistrza 

dotyczącą wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy dotyczącej 

rozwiązania Straży Miejskiej w Żninie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

Za było 15 Radnych 

Przeciw było 3 Radnych 

Wstrzymało się 2 Radnych 

 

Rada większością głosów wprowadziła do porz ądku obrad jako punkt 13 

projekt uchwały w sprawie zasi ęgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Bydgoszczy dotycz ącej rozwi ązania Stra ży Miejskiej w Żninie. 
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Porządek obrad XII Sesji  po zmianach przedstawia si ę następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 3. Przyjęcie protokołu z obrad X i XI sesji. 

 4. Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego śródmieścia Żnina – etap 2. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego linii 

elektroenergetycznej 110 kV GPZ Pakość – GPZ Żnin na terenie gminy Żnin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Dochanowo, Brzyskorzystew, 

Sobiejuchy, Brzyskorzystewko, Sulinowo, Sarbinowo, Słabomierz, Słębowo, Jaroszewo, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów użyczenia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w Kierzkowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin, położonej w Żninie przy ul. Kl. Janickiego. 

 13. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Bydgoszczy dotyczącej rozwiązania Straży Miejskiej w Żninie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin, położonej w Żninie-Wsi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Żnin położonej w Dochanowie. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin położonej w Dochanowie. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin położonej w Dochanowie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania, ustalenia wysokości 

stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych 

w Strefie Płatnego Parkowania, sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty 

dodatkowej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Żnin z Lokalnej Grupy Rybackiej 

„Jeziora Pałuckie”. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Żnin do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Rybacka „Nasza Krajna i Pałuki”. 

21. Sprawozdanie Burmistrza Żnina z przeprowadzonych konsultacji z Radą Działalności 

Pożytku Publicznego Gminy Żnin w sprawie projektu  uchwały Rady Miejskiej w Żninie 

w sprawie trybu powoływania członków, organizacji pracy i trybu działania Rady 

22. Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków, organizacji pracy i trybu 

działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin. 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Żnin na 2015 rok. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Żninie. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2016 – 2019. 

27. Informacja w sprawie analizy oświadczeń majątkowych za 2014 r. 

28. Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 

29. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

30. Zakończenie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – przedstawił opinię Radcy Prawnego w 

sprawie możliwości odczytywania projektów uchwał przez Wiceprzewodniczących 
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Rady podczas sesji Rady Miejskiej w Żninie, z której wynika, że nie ma 

przeciwskazań do odczytywania projektów przez Wiceprzewodniczących Rady. 

Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

AD PKT 3 -  Przyjęcie protokołu z obrad X i XI sesji. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – Wysoka Rado X sesja odbyła się w 

dniu 2 września 2015 roku. Protokół z  tej sesji zawiera 46 stron i 25 załączników. Z 

treścią protokołu zapoznałem się, wiernie odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku 

z tym proponuję, aby Wysoka Rada protokół przyjęła. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z X sesji Rady Miejskiej w 

Żninie, proszę podnieść rękę?  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

Za było 20 Radnych 

 

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z X Sesji Rady Miejskiej w Żninie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – Wysoka Rado XI sesja odbyła się w 

dniu 20 września 2015 roku. Protokół z  tej sesji zawiera 8 stron i 4 załączniki. Z 

treścią protokołu zapoznałem się, wiernie odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku 

z tym proponuję, aby Wysoka Rada protokół przyjęła. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w 

Żninie, proszę podnieść rękę?  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

Za było 20 Radnych 

 

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z XI Sesji Rady Miejskiej w Żninie.  
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AD PKT 4  - Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania.  

Burmistrz Robert Luchowski -  powiedział, że  wykonując uchwały Rady Miejskiej 

w Żninie oraz zadania gminy określone przepisami prawa, a szczególnie w ustawie z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – w okresie od dnia 24 sierpnia 2015 r. 

podjęte zostały następujące działania (stan na 16.10.2015 r.): 

 

 

1. Wydałem 58 zarządzeń w następujących sprawach: 

1) w sprawie powierzenia funkcji Gminnego Koordynatora Sportu Szkolnego; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na przydział pomieszczenia na poszerzenie 

obecnie zajmowanego lokalu położonego w Żninie przy ul. Konopnickiej; 

3) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żnin za pierwsze 

półrocze 2015 roku oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury: Muzeum Ziemi Pałuckiej w Żninie Miejskiej i 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Żninie oraz Żnińskiego Domu Kultury w Żninie za I 

półrocze  2015  roku; 

4) w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia czynności 

w prowadzonym postępowaniu o udzielenie  zamówienie publicznego na zadanie : 

pn. "Przebudowa odcinka drogi Gminnej Rydlewo – Żnin III etap (odcinek ulicy 

Szkolnej)"; 

5) w sprawie przekazania barw, logotypu, nazwy, kart zawodników drużyn 

według nazwisk, ogółu praw majątkowych MKS Pałuczanka na rzecz Miejskiego 

Ośrodka Sportu w Żninie. 

Dodał przy tym, że klub MKS Pałuczanka przeżywał głęboki kryzys, był problem z 

rozliczeniem się poprzedniego zarządu z otrzymanej dotacji. Wobec tego należało 

podjąć działania zmierzające do uporządkowania sytuacji w klubie. Stąd też moje 

zarządzenie na podstawie, którego nowy podmiot jakim jest Gmina Żnin przejęła  

barwy, logotyp, nazwę od stowarzyszenia MKS Pałuczanka Żnin. Podmiot jest 

obecnie zarządzany jako sekcja Miejskiego Ośrodka Sportu w Żninie. Nad całością 
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czuwa Dyrektor MOS-u, natomiast powołano także koordynatora sportu, którym jest 

Pan Rafał Witucki. W tym klubie funkcjonują trzy drużyny piłkarskie tj. trampkarz, 

junior młodszy oraz senior.  Trenerzy maja podpisane umowy z Dyrektorem Mos-u, 

natomiast społecznie pracują kierownicy drużyn. Obecnie działalność klubu zmierza 

w dobrym kierunku. Lada dzień zostanie również podpisana umowa na 

dofinansowanie klubu. Oczywiście wszelkie informacje zostaną Państwu na bieżąco 

przekazane.    

6) w sprawie zmian w składzie Zespołu Interdyscyplinarnego; 

7) w sprawie określenia szczegółowego sposobu postępowania pracowników 

Urzędu Miejskiego w Żninie przy prowadzeniu i załatwianiu spraw z zakresu 

działalności lobbingowej; 

8) zmieniające zarządzenie w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego 

Urzędowi Miejskiemu w Żninie; 

9) w sprawie upoważnienie kierownika wydziału Urzędu Miejskiego w Żninie do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, w tym 

wydawania decyzji administracyjnych, postanowień i zaświadczeń (5 zarządzeń); 

10) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany lokali mieszkalnych 

położonych w budynku w Brzyskorzystwi; 

Dodał przy tym, że cały czas podtrzymuje wolę budowy bloku komunalnego z 

życzliwością Wysokiej Rady.  Te zmiany, które są dotychczas poczynione są zasługą 

nowego prezesa PGM-u, czyli Pana Dariusza Żurawickiego.  

W związku z rezygnacją Pana Jerzego Kozłowskiego z członka Rady Nadzorczej 

spółki Novago Żnin wyznaczyłem nowego członka Pana mecenasa Michała 

Nowackiego.  

11) w sprawie szczegółowych wytycznych do opracowania materiałów 

planistycznych do projektu uchwały budżetowej Gminy Żnina na rok 2016; 

12) zmieniające zarządzenie w sprawie powołania obwodowych komisji do spraw 

referendum w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 2015 

r.; 

13) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany lokali mieszkalnych 

położonych w Żninie przy ul. Lewandowskiego i ul. Plac Wolności; 

14) w sprawie ustalenia opłat za wynajem pomieszczeń i urządzeń świetlicy 

w Wawrzynkach; 
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15) w sprawie określenia harmonogramu zebrań wyborczych organów 

wykonawczych sołectw – sołtysów oraz rad sołeckich na terenie Gminy Żnin w 

Sołectwach Dobrylewo i Wilczkowo; 

16) w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych (uzupełniających) Sołtysa 

Sołectwa Sulinowo i uregulowania pozostałych spraw dotyczących funkcjonowania 

innych organów; 

17) w sprawie określenia wzoru aktu nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Żnin"; 

18) w sprawie ustanowienia koordynatora gminnego w wyborach do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 

dzień 25 października 2015 r.; 

19) w sprawie przydziału lokalu socjalnego położonego w Bożejewiczkach przy ul. 

Rolnej; 

20) w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na 

wypłatę dodatku motywacyjnego dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Żnin; 

21) w sprawie wykazu osób spełniających kryteria do zawarcia umów najmu lokali 

mieszkalnych i socjalnych z zasobów lokalowych Gminy Żnin; 

22) w sprawie udzielenia dotacji podmiotowi niezaliczanemu do sektora finansów 

publicznych i niedziałającemu w celu osiągnięcia zysku, przeznaczonej na realizację 

zadania własnego Gminy Żnin innego niż określonego w ustawie z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; 

23) zmieniające zarządzenie w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żnin; 

24) w sprawie określenia wysokości dodatków motywacyjnych dla dyrektorów 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Żnin; 

25) w sprawie ustalenia opłat za umieszczanie plakatów haseł wyborczych na 

latarniach i urządzeniach energetycznych stanowiących własność Gminy Żnin w 

wyborach do Sejmu i Senatu, wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w 

wyborach do Parlamentu Europejskiego w Polsce, wyborach organów stanowiących 

jednostek samorządu terytorialnego oraz wyborach wójtów, burmistrzów i 

prezydentów miast; 

26) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Żnin; 
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27) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Żnin, położonej w Dochanowie; 

28) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Żnin, położonej w Wilczkowie; 

29) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Żnin, położonych w Brzyskorzystwi; 

30) w sprawie przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin, położonej w Żninie; 

31) w sprawie przeprowadzenia przetargów na dzierżawę gruntów rolnych 

stanowiących własność Gminy Żnin; 

32) w sprawie przydziału lokalu mieszkalnego położonego w Żninie przy ul. 

Klemensa Janickiego; 

33) w sprawie wyznaczenia kandydata na członka rady nadzorczej Novago Żnin 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością; 

34) zmieniające zarządzenia w sprawie przeprowadzenia kontroli dotacji celowych 

udzielanych jednostkom nie zaliczanych do sektora finansów  publicznych na 

realizację zadań własnych gminy; 

35) w sprawie zmian kwot dotacji celowych przyznanych gminie oraz przeniesienia 

wydatków w toku wykonywania budżetu między paragrafami i rozdziałami w ramach 

działu klasyfikacji budżetowej; 

36) w sprawie zmian kwot dotacji celowych przyznanych gminie; 

37) zmieniające zarządzenie w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego 

Urzędowi Miejskiemu w Żninie; 

38) w sprawie wyznaczenia pracowników samorządowych Gminy Żnin lub 

gminnych jednostek organizacyjnych oraz pracowników jednostek, w których 

utworzony jest odrębny obwód głosowania do składów obwodowych komisji 

wyborczych oraz ustanowienia operatorów obsługi informatycznej tych komisji w 

wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.; 

39) w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych w wyborach do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 

dzień 25 października 2015 r.; 
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40) w sprawie przyznania nagród Burmistrza Żnina za osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Żnin; 

41) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany lokali mieszkalnych 

położonych w Żninie przy ul. Kl. Janickiego i ul. Szpitalnej; 

42) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany lokali mieszkalnych 

położonych w Bożejewiczkach przy ul. Dębowej i w Żninie przy ul. Kl. Janickiego; 

43) w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu " Strategii Rozwoju Gminy 

Żnin na lata 2015/2020"; 

44) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany lokali socjalnych 

położonych w Bożejewiczkach przy ul. Rolnej i  w Żninie przy ul. Wodnej; 

45) w sprawie przydziału lokalu mieszkalnego położonego w Bożejewiczkach przy 

ul. Dębowej; 

46) w sprawie przydziału lokalu socjalnego położonego w Bożejewiczkach przy ul. 

Rolnej; 

47) w sprawie przydziału lokalu socjalnego położonego w Murczynie; 

48) zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z nieruchomości stanowiących własność Gminy Żnin; 

49) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Żnin, położonych w Bożejewiczkach i Żninie; 

50) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Żnin; 

51) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmiany lokali mieszkalnych 

położnych w Żninie przy ul. Szpitalnej; 

52) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, do których prawo 

użytkowania wieczystego posiada Gmina Żnin; 

53) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany lokali mieszkalnych 

położonych w Żninie przy ul. Śniadeckich i przy ul. Jasnej; 

54) w sprawie ustalenia harmonogramu zebrań ogólnych mieszkańców osiedli 

numer 1 i 2 dla przeprowadzenia wyborów Rad Osiedli na terenie miasta Żnina. 

2. Z 22 uchwał Rady Miejskiej w Żninie podjętych na X sesji w dniu 2 września 

2015 r.   i XI sesji w dniu 20 września  2015 r., 3 uchwały są w trakcie realizacji a 19  

wykonano.  
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3. W okresie międzysesyjnym uczestniczyłem w następujących wydarzeniach: 

2 września – spotkanie z posłem na Sejm RP Tomaszem Latosem 

3 września – jubileusze - długoletnie pożycie małżeńskie 

4 września – spotkanie z Błażejem Łabędzkim – Wójtem Gąsawy 

5 września:  

 - inauguracja Czwartków Lekkoatletycznych 

 - udział w Powiatowych Obchodach 25-lecia Samorządności oraz 10-lecia  

   nadania sztandaru wojskowego 2 Batalionowi  

 - regaty żeglarskie w klasie Optymist 

8 września – spotkanie w sprawie ogrodu działkowego „Zielona Dolina” w Rydlewie 

12 września: 

- udział w otwarciu Festynu Archeologicznego w Biskupinie, 

- jubileusz 55-lecia Koła Gospodyń Wiejskich w Białożewinie, 

- Festyn Pożegnanie Lata w Brzyskorzystewku, 

- udział w Dożynkach Parafialnych w Cerekwicy 

14 września: 

 - spotkanie z prezesem Administracji Domów Miejskich w Nakle 

- podpisanie umowy na rozbiórkę pomostu nad Jeziorem Małym Żnińskim 

16 września – udział w posiedzeniu Komisji Budżetu i Gospodarki 

17 września: 

- spotkanie podsumowujące „Dożynki Gminne” 2015, 

- złożenie kwiatów w Gołąbkach w związku z rocznicą napaści sowieckiej na  

  Polskę 17 września 1939 r. 

19 września: 

- spotkanie integracyjne z delegacjami miast partnerskich z okazji 25 lecia  

  samorządności, 

- udział w festynie Pożegnanie Lata w Dochanowie 

20 września: 

- uroczystości związane z 25-leciem samorządności w Żninie, 

- udział w XL „Jesieni na Pałukach”, 

22 września – wizyta w Dobrczu – odbiór agregatu prądotwórczego dla OSP 

Jadowniki Rycerskie 

24 września: 

- odebranie tytułu „Honorowego Ambasadora Polskiego Kolejnictwa”, 
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- udział w obchodach jubileuszu 5-lecia zespołu „Czerwone Róże”, 

25 września: 

 - udział w festynie „Mała Jesień na Pałukach”, 

 - udział w IV Igrzyskach Sportowców Wiejskich 

29 września – otwarte spotkanie z mieszkańcami – Strategia Rozwoju Gminy Żnin na  

  lata 2015-2020 

30 września – udział w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników „Novago” sp. z 

o.o. 

1 października - Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Zakładu „WiK”, 

2 października - spotkanie z ministrem Pawłem Olszewskim, 

3 października – przekazanie agregatu prądotwórczego OSP Jadowniki Rycerskie 

6 października – spotkanie w GDDKiA w Bydgoszczy z dyrektorem Mirosławem  

        Jagodzińskim (wpłynęło pismo z Ministerstwa, w którym minister 

informuje o podpisaniu decyzji na przebudowę dwóch skrzyżowań Dworcowa – 

Mickiewicza oraz Aliantów – Szpitalna.) Jest zatem zielone światło na realizację tego 

zadania i jego sfinansowanie przez GDDKiA oddział w Bydgoszczy. My jako 

samorządowcy musimy to pilotować i czuwać nad realizacją tego zadania.  

7-11 października – wyjazd na Międzynarodowy Zlot Kolejek Wąskotorowych do  

    Pithiviers 

12 października – wyjazd do Bydgoszczy na podpisanie umowy na wykonanie drogi 

S5 

13 października – spotkanie z nauczycielami z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

14 października: - spotkanie z Piotrem Kitta  - Konsulem Honorowym Republiki  

          Czarnogóry 

15 października: 

- wizyta Prezydenta RP w Żninie, 

- obchody Dnia Edukacji Narodowej, 

- wizyta partnerska w Gostyninie, 

- spotkanie w sprawie „Pałuckich Targów Rolnych”. 

16 października - podpisanie w Gostyninie „Aktu Woli” nawiązania partnerskich  

        stosunków między Żninem a Gostyninem 

17 października – udział w otwarciu stadionu piłkarskiego w Barcinie 

Wybory sołeckie: 

22 września – Dobrylewo, 
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23 września – Sulinowo, 

24 września – Wilczkowo. 

Robocze spotkania strategiczne: 

- Strefa Płatnego Parkowania, 

- Strategia Zagospodarowania Odpadów Komunalnych, 

- Finansowanie Gminnych Inwestycji Kluczowych w latach 2016-2020, 

- Plan Rozwoju Piłki Nożnej w Gminie Żnin. (odbyło się spotkanie w sprawie rozwoju 

piłki nożnej w Gminie Żnin, dotyczyło głównie Pałuczanki, ale są również zamysły by 

ten sport w Gminie Żnin rozwijać.   

Przedstawiając niniejsze sprawozdanie pragnę podkreślić, że zawarto w nim tylko 

najważniejsze tematycznie sprawy i zagadnienia dotyczące naszej gminnej 

wspólnoty samorządowej. 

 

AD PKT 5 – Interpelacje Radnych.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o składanie interpelacji.  

Radna Maria Bło ńska  – powiedziała, że ponawia pytanie, które zadawała na 

posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, a mianowicie czy Gmina Żnin składała 

bądź czy będzie składać, gdyż termin jest do końca października br. wniosek do 

Wojewody o dofinansowanie w ramach Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 

Drogowej na lata 2016 – 2019.  Dotyczy to Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych. Jest to finansowanie 50/50 i tłumaczenie się zawiłością wniosku, to żadne 

tłumaczenie. Wyszło nowe rozporządzenie 8 września i takie drogi u nas na pewno 

są.  

Po drugie powiedziała, że w kampanii wyborczej Pan Burmistrz dużo mówił o 

zwalczaniu bezrobocia i tworzeniu nowych miejsc pracy. Jak to się ma do składania 

wniosku do Powiatowego Urzędu Pracy o dofinansowanie prac interwencyjnych i 

robót publicznych. Chodzi mi tutaj o dodatkowe środki, które posiadał Urząd Pracy, 

gdzie była możliwość zatrudnienia 30 osób na 3 miesiące. Dlaczego Gmina Żnin nie 

wystąpiła o te środki?  

Po trzecie poruszyła sprawę wypowiedzenia umowy użyczenia lokalu 

Wojewódzkiej Bibliotece Pedagogicznej w Bydgoszczy filia w Żninie w budynku 

Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej.  

Szanowni Państwo w Polsce są 44 Biblioteki Pedagogiczne, oczywiście samodzielne 
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organizacyjnie. W województwie kujawsko – pomorskim jest Wojewódzka Biblioteka 

Pedagogiczna w Toruniu z filią w Brodnicy oraz Wojewódzka Biblioteka 

Pedagogiczna w Bydgoszczy, która ma 9 filii. Oprócz Żnina są to również inne miasta 

powiatowe. Są to Inowrocław, Mogilno, Koronowo, Nakło, Sępólno, Tuchola, Świecie 

oraz Szubin. Dla Żnina jako miasta powiatowego Biblioteka Wojewódzka  w mieście 

to prestiż. Od 16 lat filia Biblioteki Pedagogicznej znajduje się przy ul. Sienkiewicza w 

Żninie. W dużym budynku zajmuje tylko 55 m² i jest w sąsiedztwie Biblioteki 

Publicznej. Można powiedzieć, że są to siostrzane biblioteki, których współistnienie 

jest z korzyścią dla obydwu instytucji jak i całego środowiska. Wyrzucanie Biblioteki 

Wojewódzkiej jest dla mnie rzeczą niezrozumiałą. Bibliotekę, którą wspiera, finansuje 

Marszałek Województwa Żnin chce się pozbyć. Tłumaczenie przeznaczenia tego 

lokalu na „Klub Podróżnika” to jakaś paranoja. Moim zdaniem brak jest pomysłu na 

organizację wydarzeń jakim jest „Klub Podróżnika”. Może Pani Dyrektor już się 

wypaliła z pomysłami, a trzeba wprowadzać nowe rozwiązanie takie jak np.: 

współpraca ze szkołami z jednostek oświatowych gminy, można zawrzeć projekt 

partnerski z Gimnazjum nr 1 w Żninie lub z Zespołem Szkół, które o godz. 18.00 są 

puste. Zaprosić klasy trzecie gimnazjum, samorządy uczniowskie, zarazić młodzież 

bakcylem podróżowania. Wtedy na „Klub Podróżnika” nie będzie chodziła wąska 

grupa ludzi. Nie będę się tutaj rozwodzić na temat lekcji bibliotecznych, bo Pani 

Dyrektor doskonale zdaje sobie sprawę jak one powinny wyglądać. Tutaj się nie da 

zamknąć uczniów do jednego pomieszczenia.  

Panie Burmistrzu w kampanii wyborczej był Pan w Gorzycach. Deklarował Pan 

zasadność istnienia filii Biblioteki Publicznej w Gorzycach. Mówił Pan, że będzie 

wspierał kulturę. Jak to się dzisiaj odnosi do Wojewódzkiej Biblioteki Pedagogicznej 

filii w Żninie, notabene jedynej książnicy o charakterze naukowym w całym Powiecie 

Żnińskim.  

Radny Jerzy Krynicki -  odniósł się do sprawozdania Burmistrza Żnina i słów 

Burmistrza dotyczących odbytego spotkania w sprawie rozwoju piłki nożnej w Gminie 

Żnin. Zapytał, kto był zaproszony na to spotkanie. Pracuje bowiem również w klubie 

piłkarskim i dopiero dziś się o tym fakcie dowiedziałem.  

Ponadto dodał, że w przypadku Biblioteki Pedagogicznej, o której była tutaj 

mowa to bardzo zasadna jest bliskość tych dwóch bibliotek, dla czytelnika centralny 

punkt miasta. Czy rozważana była inna możliwość tak by był „wilk syty i owca cała”, 

aby poszerzyć, rozbudować naszą miejską bibliotekę. Miejsce jest, służyłoby to 
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bibliotece, muzeum i uważam, ze nad tym rozwiązaniem należałoby się zastanowić. 

W moim przekonaniu byłoby to dobre rozwiązanie, tym bardziej, że bibliotekę 

wojewódzką mamy za darmo.  

Radny Piotr Horka - poruszył sprawę promocji naszej żnińskiej kolejki 

wąskotorowej. W pierwszej kolejności zapytał co my tak naprawdę chcemy przez to 

osiągnąć poprzez taką kosztowną promocję tej kolejki? O ile wiem to koszt naprawy 

czy remontu takiego torowiska to potężne koszty. Z tego co wie to dopuszczenie 

kolejki do ruchu jest na warunkach. Ono się niedługo pewnie skończy, będzie trzeba 

zrobić przegląd torów. Czy wtedy będzie dopuszczona do ruchu. Myślę, że 

odpowiedź otrzymam, jest tutaj Pan kierownik kolejki. Wobec tego prosiłbym o 

konkretną odpowiedź czy te środki wydawane na promocję, aż w tak wielkim stopniu 

zasilą nasz budżet z tytułu turystyki. Powiedzmy sobie uczciwie jakie atrakcje ma 

Gmina Żnin. Gmina Gąsawa już ma większe choćby Biskupin, do którego również ta 

kolejka dojeżdża. Pytanie czy my eksploatując tę kolejkę i wydając tak wysokie kwoty 

na promocję uzyskamy odpowiednie wpływy z tytułu turystyki do budżetu.  

Więcej interpelacji nie zgłoszono.      

 

AD PKT 6 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego śródmieścia Żnina – etap 2. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały.  

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że ten temat, jak i pozostałe przewidziane 

w porządku obrad były szczegółowo omawiane na posiedzeniach Komisji Rady. 

Celem opracowania planu jest umożliwienie reorganizacji przestrzennej zabudowy ul.  

Licealnej w Żninie. Planowana reorganizacja ma się przyczynić do zwiększenia 

atrakcyjności tego miejsca poprzez dopuszczenie w większym zakresie zabudowy 

kubaturowej. Po wybudowaniu tej inwestycji wpłynie to korzystnie na budżet gminy 

Żnin poprzez wpływ z tytułu podatku od nieruchomości.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek  – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 
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wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/111/2015 w sprawie zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego śródmie ścia Żnina – etap 2,  która stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

AD PKT 7 -  Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego linii elektroenergetycznej 110 kV GPZ Pakość – GPZ Żnin na terenie 

gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że ten projekt uchwały jest konsekwencją 

uchwały Nr XXVI/357/2013 z dnia 21 czerwca 2013 roku. Po podjęciu tej uchwały 

zostanie ona przekazana wraz z dokumentacja do Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego, celem oceny zgodności z prawem.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – przy braku sprzeciwu Rady 

odczytała wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/112/2015 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego linii elektroenerge tycznej 110 kV GPZ 
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Pakość – GPZ Żnin na terenie gminy Żnin,  która stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

AD PKT 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Dochanowo, 

Brzyskorzystew, Sobiejuchy, Brzyskorzystewko, Sulinowo, Sarbinowo, Słabomierz, 

Słębowo, Jaroszewo, Żnin-Wieś dla terenu położonego w Sarbinowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki Adam Kowalewski – 

podziękował tym komisjom Rady, Radnym, którzy uczestniczyli w tak ważnej dla 

mnie i mojej społeczności sprawie  zmiany uchwały. Podziękował Burmistrzowi za 

wsłuchanie się w konsultacje mieszkańców, Pani Nawrockiej i Panu Chrośniakowi za 

pomoc merytoryczną  mieszkańcom. Dodał, że pomiędzy poprzednią uchwałą a tą 

obecną jest zasadnicza różnica. Otóż obecna uchwała spełnia oczekiwania nie tylko 

jednego wnioskodawcy, ale również wszystkie zainteresowane strony, stąd też tak 

rozszerzony obszar. Jest tylko jeden mankament. Na Komisji Budżetu będę prosił 

Pana mecenasa o odpowiedź na to pytanie. Mieszkańcy wnioskowali za tym, aby 

umieścić w tym konturze,  umożliwić wnioskodawcy – jednemu z naszych 

mieszkańców budowę mieszkaniową, ale chodzi o formę. Nie w formie MNU, ale w 

formie mieszkaniowej. W uzasadnieniu jest zapis o umożliwieniu zabudowy. Powód 

przesunięcia tej linii nie jest określony w uzasadnieniu i może wykluczać zapis 

obecnego planu. W obecnym planie linia powstała po to, aby oddzielić zabudowę 

mieszkaniową od  uciążliwości generowanej przez zabudowę zagrodową RMU. 

Społeczność mojego sołectwa jest bardzo bliska rozwiązaniu tej sprawy. Jeśli nie ma 

możliwości uszczegółowienia tej uchwały to prosiłby z uwagi na pojawiające się 

głosy. Zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego o to będę pytał 

mecenasa rodzi pewne odszkodowania. Jeżeli kiedyś powstałą linia zakazująca 

jednemu z rolników budowy to był jakiś powód. Stąd też albo ten rolnik będzie mógł 

wnosić o odszkodowanie dlaczego Rada taka decyzję wówczas podjęła jak również 

umożliwiałaby sąsiadom wnoszenie o odszkodowania. Panie mecenasie ja bym 

dzisiaj nie występował gdybym otrzymał mailem odpowiedzi na moje pytanie. Pytanie 

jest bardzo proste czy istnieje możliwość uszczegółowienia uzasadnienia tego 
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projektu uchwały i jego zapisu „przesuniecie linii zabudowy umożliwiający realizację 

zabudowy mieszkaniowej na terenie działki czyli chodzi o dodanie wyrażenia 

„mieszkaniowej” 

Radca Prawny Michał Nowacki – powiedział, że jest w posiadaniu rozstrzygnięcia 

nadzorczego Wojewody Kujawsko – Pomorskiego z 2013 roku, która stwierdziła 

nieważność uchwały z września 2013 roku. Otóż rola tej uchwały jest jedynie 

zakomunikowanie wszczęcia właściwego procesu planistycznego oraz wyznaczenie 

załączników graficznych granic obszarów, które dotyczyć będą ustalenia przyszłego 

planu. Wobec tego jest to tylko przystąpienie, a uszczegółowienie nastąpi  w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Zatem ta uchwała jeszcze o 

niczym nie rozstrzyga. Jeśli potrzeba to oczywiście przekaże kopię tego 

rozstrzygnięcia Panu Kowalewskiemu.  

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki Adam Kowalewski – znam to 

rozstrzygnięcie. Moje pytanie brzmiało jaki jest powód? Jeśli w jednym wypadku ten 

sam Wojewoda określił, że tam linia może powstać, a w tej chwili następuje zmiana 

to ja się pytam czy istnieje możliwość wystąpienia o odszkodowanie? 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – myślę, że poprosimy Pana mecenasa 

o pisemną odpowiedź.   

Następnie zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego 

poprosił o odczytanie projektu uchwały Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja 

Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek  – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 19 Radnych 

wstrzymał się 1 Radny 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/113/2015 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 

zmiany miejscowego  planu zagospodarowania przestrz ennego w obr ębach: 

Dochanowo, Brzyskorzystew, Sobiejuchy, Brzyskorzyst ewko, Sulinowo, 

Sarbinowo, Słabomierz, Sł ębowo, Jaroszewo, Żnin-Wie ś dla terenu poło żonego 
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w Sarbinowie , która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

ADD PKT 9 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wypełniając dyspozycję art. 6 k ustawy z dnia 13 

września 1996 roku o utrzymaniu porządku i czystości w gminach chcę zwrócić 

uwagę, że Rada jest zobowiązana dokonać wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi powstającymi na nieruchomościach 

zamieszkałych oraz ustalić stawkę takiej opłaty. Z kolei odnośnie nieruchomości 

niezamieszkałych Rada ustala stawki opłat za pojemnik o określonej pojemności. Po 

dokonaniu analizy związanej z funkcjonowaniem systemy gospodarki odpadami, 

uwzględniając koszty podmiotu świadczącego usługi  odbioru i zagospodarowania 

odpadów komunalnych proponuje się zmianę opłaty za gospodarowanie odpadami 

do dotychczas obowiązującej. W tym momencie zwracam się do Pana 

Przewodniczącego o uwzględnienie autopoprawki  do tego projektu uchwały. W § 2 

ust. 1 kwotę 14 zł zamienić na kwotę 12 zł. Z kolei w § 2 ust. 2 kwotę  28 zł zamienić 

na kwotę 26 zł.  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście to nie wymysł 

samorządowców powoduje  te ciągłe zmiany w stawce za  odbiór odpadów 

komunalnych. Tutaj wyraźnie należy wskazać na błędy jakie wystąpiły na etapie 

legislacyjnym przy uchwalaniu ustawy, którą Państwu wcześniej cytowałem. To 

właśnie ta ustawa nałożyła na samorząd obowiązek takiego regulowania stawek w 

zakresie odbioru odpadów , aby system odbioru tych odpadów oparty na odbiorcę 

wyłonionego w drodze przetargu, co u nas w Gminie również nastąpiło się 

bilansował. Na straży bilansowania się tego systemu stoi m.in. Regionalna Izba 

Obrachunkowa. Nie chcę mówić o innych organach. To Burmistrz jako władza 

wykonawcza bierze na siebie pełną odpowiedzialność za rekomendowanie takich 

projektów uchwał, żeby system ten się bilansował. Wszelkie niedobory z tytułu 

niewłaściwego ustalenia stawki za odbiór odpadów ponosi budżet Gminy w 

rozumieniu mieszkaniec tej Gminy. Czyli wszelkie „czary mary, odstawianie czarów”, 



str. 23 

 

wszelka demagogia, wszelka polityka  odstająca od takich rozwiązań, by ten system 

się bilansował jest oszustwem.  Wprowadzanie stawek niższych, które spowodują, że 

system nie będzie się bilansował powodują, że obywatel tej gminy i tak pośrednio tę 

różnicę wyrówna. Wyrównanie tej różnicy oczywiście nie następuje bezpośrednio z 

portfela mieszkańca, ale następuje poprzez ograniczenie inwestycji  na danym 

terenie gminy czyli powoduje hamowanie rozwój inwestycyjny tej gminy.  Wyraźnie 

chcę Państwu wskazać winowajcę sytuacji, z którą mamy dzisiaj do czynienia. Jest 

nim ustawodawca. Po drugie proszę Państwa to jest to o czym wcześniej mówiliśmy, 

a mianowicie   z funkcjonowaniem wadliwego systemu, który dotyka nie tylko naszą 

gminę, ale wiele innych gmin w Polsce. Wadliwość tego systemu wynika chociażby z 

umowy, która została sporządzona i zawarta z odbiorcą odpadów, gdzie to właściwie 

podmiot wyłoniony w drodze przetargu do odbioru odpadów  narzuca nam jako 

mieszkańcom kierunek działań, który podejmujemy.  

Szanowni Państwo mamy okres październikowo-listopadowo-grudniowy, jest to okres 

zbliżających się świąt i uważam, że nieludzkim byłoby  obarczać od miesiąca 

listopada mieszkańców gminy Żnin dodatkowym ciężarem, jeżeli chodzi o opłatę za 

odbiór odpadów.  Wobec tego ten projekt uchwały zakłada wprowadzenie nowej 

stawki w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku. Jednocześnie chciałbym Państwa 

poinformować, że obecnie bardzo intensywnie, na razie wewnętrznie pracujemy nad 

przejęciem odbioru odpadów komunalnych od mieszkańców Gminy Żnin z chwilą 

zakończenia umowy z podmiotem, która wygasa z dniem 31 grudnia 2016 roku.  Tak, 

aby od 1 stycznia 2017 roku jedna z naszych spółek przejęła zadania podmiotu 

zewnętrznego i samodzielnie zajęła się odbiorem odpadów komunalnych od 

mieszkańców Gminy Żnin.  W terenie mamy dobre przykłady tego typu działalności. 

Najbliżej takim przykładem jest  Barcin, który jako gmina sobie z tym problemem 

bardzo dobrze poradziła. Tam odbiorca odpadów jest spółka komunalna i jak określił 

jej prezes Pan Stefan Firszt spółka komunalna nie musi być nastawiona na zysk. 

Ona jest nastawiona głównie na zaspakajanie potrzeb mieszkańców. Wobec tego 

głęboko ufam, że z dniem 1 stycznia 2017 roku uda nam się  tak przygotować do 

przetargu, jeżeli oczywiście będzie to konieczne, bo są zapowiedzi mówiące o 

zwolnieniu spółek komunalnych z obowiązku przystępowania do takich przetargów. 

Gdyby ustawodawca dokonał takich zapisów w ustawie to byłaby to dla nas bardzo 

dobra wiadomość. Jeżeli do trzeciego kwartału taka ustawa nie wejdzie to wówczas 

uważam, że jesteśmy w stanie przygotować się do udziału w konkurencyjnym 
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przetargu na odbiór odpadów komunalnych, tak by to zadanie przejęła jedna z 

naszych spółek. Co to oznacza dla mieszkańców? Mam nadzieję, że przestaniemy 

co jakiś czas wywoływać uchwały o podnoszeniu stawek za odbiór odpadów 

komunalnych.  Zdaję sobie bowiem sprawę, ze jest to uciążliwe dla mieszkańców 

gminy Żnin, ale wierzę też głęboko, że jeśli dobrze przygotujemy się do tego zadania 

to być może w niedalekiej przyszłości będziemy mogli mówić o obniżeniu stawek za 

odpady.  Niestety sytuacja prawna z którą teraz mamy do czynienia wymusza na nas 

ustalenie takiej stawki, aby system się bilansował.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Radny Lucjan Adamus -   Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu 

wiele rzeczy, które Pan tutaj przedstawił jest prawdą. Skupię się tylko nad stawkami, 

które mamy dzisiaj zatwierdzić, dotyczącymi selektywnej i nieselektywnej zbiórki. 

Jestem w posiadaniu jak każdy Radny dokumentów stworzonych przez pracowników 

tej gminy.  Wynika z niego to, że szacunkowy roczny koszt funkcjonowania  systemu 

gospodarki odpadami wynosi 2 834 963,00 zł. Dlatego też uważam, że należałoby 

się na tej kwocie skoncentrować. Wobec tego nie mamy podstawy i nie powinniśmy 

karać tych mieszkańców, którzy za te odpady płacą. Z kolei w stosunku do tych, 

którzy nie płacą oraz w stosunku do tych biedniejszych są inne metody 

wyegzekwowania tych opłat. Nie może być takiej sytuacji, że decyzja Rady będzie 

karą i spowoduje to, że ci mieszkańcy, którzy płacą będą płacić za tych niepłacących. 

Taki sposób jest najprostszy Panie Burmistrzu, dlatego też trzeba szukać innych 

rozwiązań. Moja propozycja jest dalej idaca w stosunku do tej podanej przez Pana 

Burmistrza tj. 12 zł i 26 zł, a mianowicie proponuję 10 zł za odpady selektywne i  20 

zł za odpady nieselektywne. Propozycja 10 zł wynika z tego, że ogólny koszt 

szacunkowy kosztuje gminę rocznie kwotę 2 834 963,00 zł. Dla zobrazowania 

sytuacji przy założeniu, że byłoby to 9 zł, wówczas szacunkowy roczny koszt to 

kwota 2 796 000,00 zł, zatem brakowałoby kilka złotych.  Moja propozycja stawki 

dalej idąca tj. 10 zł, powoduje, że roczny koszt wynosiłby 3 027 000,00 zł. Zatem raz 

jeszcze podkreślę, że nie możemy karać swoich wyborców. Pan Małecki chwilę 

wcześniej mówił, że to my jesteśmy wybrańcami społeczeństwa i powinniśmy stać na 

straży, aby żyło im się dobrze i płacili za swoje. Wobec tego Panie Przewodniczący 

jako propozycję dalej idącą proponuję stawkę 10 zł za odpady selektywne i 20 zł za 

odpady nieselektywne.   
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Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – rozumiem, że jest to wniosek do 

projektu uchwały? 

Radny Lucjan Adamus – jest to wniosek formalny.  

Burmistrz Robert Luchowski – mimo apelu, żeby nie uprawiać „czary mary” mamy 

do właśnie do czynienia  z typowym „czary mary”. Jeżeli mamy w dyspozycji ten sam 

dokument, to w tym samym dokumencie, który posiadamy chciałbym zwrócić uwagę 

na pewne zapisy, a mianowicie przy obliczeniach wpływów zastosowano korektę 15 

%, czyli osoby, które uważamy za trwale niepłacące to 12% i przy podwyżce stawki 

możemy przyjąć wzrost niepłacących do 15%. W tym samym dokumencie przy 

stawce, którą Pan zechciał zaproponować, tutaj też bym nie wskazywał, że jest to 

wniosek daleko idący, bo o tym zadecyduje Wysoka Rada, a nie jednoosobowo Pana 

Radny przy stawce 10 zł wpływy teoretycznie  to kwota 3 027 183,00 zł, natomiast 

wpływy szacowane 2 573 103,00 zł, koszty systemu 2 834 963,18 zł. Bilans to -261 

860,18 zł. Pozwolę sobie jeszcze zacytować stawkę 9 zł, gdzie wpływy teoretyczne 

to kwota  2 796 360,00 zł, wpływy szacowane 2 376 906,00 zł, koszty systemu 1834 

963,18 zł, bilans  – 458 057,18 zł. Zatem przy stawce 10 zł i 9 zł system absolutnie 

się nie bilansuje. Dodał, że windykację w zakresie ściągania niepłatności przejął 

Urząd Skarbowy. Jest to dobra informacja. Z kolei grupa mieszkańców, którzy nie są 

w stanie uiszczać tych opłat dzieli się na tych, którzy nie są w stanie i nie będą w 

stanie płacić. Wynika to z postępującego zubożenia społeczeństwa, brakiem środków 

na życie i nie będzie to miało znaczenia czy egzekucję będzie prowadził Urząd 

Skarbowy czy inny organ gdy po prostu te osoby nie mają środków.  Postęp jest z 

kolei widoczny wśród osób, które nie wiedzą ile wynosi stawka bądź osoby z 

opóźnieniem tą stawkę opłacają bądź w stosunku do osób, które w jakiś sposób się 

uchylają niezależnie od jej wysokości.  

Musimy niestety założyć, gdyż jest to podwyżka, że liczba osób niepłacących 

wzrośnie. Propozycja 15% jest wielkością szacunkową. My nie wiemy czy to będzie 

20% czy to będzie 18 %. Nie jesteśmy w stanie tak określić stawki by ten system był 

zbilansowany, nikt nie jest tego w stanie określić. Raz jeszcze podkreślił, że jeżeli 

dziś nie zostanie zaproponowana stawka, która nie zbilansuje systemu  to i tak 

wszyscy za to zapłacimy, oczywiście nie bezpośrednio, ale w innym zadaniu np.: 

zmniejszeniu inwestycji. Zdaję sobie sprawę, że system jest wadliwy, że trzeba 

podjąć tę trudną decyzję, ale musimy ją po prostu podjąć.  

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki Adam Kowalewski – uważa obaj 
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przedmówcy mają rację, ale każdy z innego punktu widzenia. Burmistrz patrząc na 

budżet gminy musi rekomendować takie stawki, aby system się bilansował. Z kolei  

te materiały, które otrzymaliśmy z Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 

Leśnictwa są bardzo dobre i analityczne. Na Komisji Budżetu i Gospodarki skupiliśmy 

się nie tylko na uchwale, ale właśnie na tych materiałach. Jedno co mogliśmy sobie 

odpowiedzieć to to, że  system ten nie bilansuje się przy kwocie 8 zł i 16 zł. 

Powodem tego jest umowa zawarta z odbiorcą odpadów komunalnych. Nie ma tu 

bowiem znaczenia czy ja zapełniam pół pojemnika czy też cały pojemnik, płacę tyle 

samo. Zgadzam się z Radnym Adamusem, że system się bilansuje przy 

teoretycznych stawkach 10 zł i 20 zł.  Dlaczego zatem jest ta rekomendacja 

Burmistrza 14 zł i 26 zł? Otóż trudno określić jaki procent osób nie będzie płacić. 

Wsłuchując się w głosy na Komisji Budżetu, w głos Pana Burmistrza, Kierownika 

Ostrowskiego można przyjąć dwa warianty: teoretycznie bilansujący system 10 zł i 20 

zł ale przy zapowiedzi, że jeśli się nie zbilansuje to będziemy musieli znowu 

podwyższyć stawkę.  Drugi wariant 12 zł i 26 zł przy zapowiedzi, że jeśli będzie 

nadwyżka to wówczas obniżymy stawkę za śmieci. Na Komisji Budżetu i Gospodarki 

nie głosowaliśmy nad stawką, dlatego, że te materiały dla radnych były nowe i trzeba 

było je sobie przemyśleć. Bardzo szanuję głos Radnego Adamusa, jednak 

opowiadam się za wariantem 12 zł i 26 zł, gdyż jako Radny, zwłaszcza 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki muszę patrzeć na realne wpływy.   

Radny Piotr Horka – czy my możemy pokazywać to obciążenie 15% jako tych 

niepłacących na pozostałą część osób? Czy my możemy oficjalnie to zrobić? 

Radca Prawny Michał Nowacki – to jest pewien szacunek i my jakiś szacunek 

musimy przyjąć. Z drugiej strony poziom ściągalności w Gminie Żnin jest bardzo 

wysoki. Wczoraj byłem na targach dotyczących odpadów w Poznaniu i tam 

gratulowano nam tak wysokiego poziomu ściągalności, który w innych gminach i 

miastach jest na poziomie 30%-40%.  

Dodał, że w dniu 9 października br. zapadło rozstrzygnięcie UOKiK dotyczące tego, 

że nie można różnicować cen na instalacji. Ceny muszą być dla wszystkich  

identyczne. Czy nasza gmina czy inna wszyscy muszą mieć takie same ceny.  Cena 

w Wawrzynkach i tak jest jedną z najniższych w Polsce.   

Radny Lucjan Adamus -  Pan Radca mnie chyba nie słuchał. Ja mówiłem tylko, że 

żaden ustawodawca nie nakazuje Radzie Miejskiej, aby podejmowała takie decyzje, 

ze jeśli ktoś się wywiązuje ze swoich zobowiązań ma ponosić koszty za kogoś 
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innego.   

Z kolei co do mojego wniosku to niepotrzebnie Pan mówił, że nie jest dalej idącym. 

Otóż jest, bo jest prospołeczny i powinien być w pierwszej kolejności głosowany.  

Radny Piotr Horka – Pan Radca nie odpowiedział mi na pytanie czy oficjalnie 

możemy mówić, że  ci co nie płacą muszą być pokryci przez tych co płacą za śmieci. 

Radca Prawny Michał Nowacki –  tak musimy zakładać niestety, że ci którzy płacą 

muszą ponieść koszty tych niepłacących. Ten system musi się bilansować. Trzeba to 

15% założyć. Nie ma innej możliwości.  

Radny Idzi M ądry -  nie podoba mi się to, że te stawki są wyznaczone dużo 

wcześniej i musimy płacić za puste kosze. Połowa z tych koszy jest niewypełniona do 

pełna przez mieszkańców. Prosiłby, aby w przyszłości rozważyć mniejszą 

częstotliwość wywozu tych śmieci.  Wówczas będzie możliwość zmniejszenia tych 

opłat.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zaproponował poddanie pod 

głosowanie zgłoszonych poprawek zgodnie z kolejnością zgłoszeń do 

Przewodniczącego Rady. 

Radny Lucjan Adamus – zwrócił uwagę, ze najpierw należy głosować propozycję 

dalej idącą.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – te propozycje dotyczą tego samego 

punktu i tych samych paragrafów. Zgodnie z paragrafem 60 ust. 2 statutu Gminy Żnin 

głosowanie nad poprawkami do poszczególnych paragrafów, ustępów projektu 

uchwały następuje według ich kolejności, z tym, że w pierwszej kolejności 

Przewodniczący Obrad poddaje pod głosowanie poprawki, których przyjęcie lub 

odrzucenie rozstrzyga o innych poprawkach.     

 

Wobec tego poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza Żnina, zakładającą 

stawki 12 zł za selektywną zbiórkę odpadów i 26 zł za nieselektywną zbiórkę 

odpadów komunalnych. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych 

Za było 13 Radnych 

Przeciw było 5 Radnych 

Wstrzymało się 2  Radnych 
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Rada wi ększością głosów przyj ęła autopoprawk ę Burmistrza Żnina, st ąd też 

głosowanie nad drug ą propozycj ą jest niezasadne.   

 

Następnie Przewodnicz ący Rady  odczytał treść projektu uchwały wraz z naniesioną 

autopoprawką i poddał projekt pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych 

Za było 13 Radnych 

Przeciw było 5 Radnych 

Wstrzymało się 2  Radnych 

 

Rada wi ększością głosów podj ęła uchwal ę Nr XII/114/2015 w sprawie 

okre ślenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odp adami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat,  która stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Radna Maria Bło ńska – poprosiła o przerwę w obradach. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zarządził przerwę w obradach do 

godz. 12.15.  

 

Po przerwie -  

 

AD PKT 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów użyczenia. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  przedłożony projekt dotyczy zawarcia umów z 

Miejską i Powiatową biblioteką Publiczną w Żninie, z Muzeum Ziemi Pałuckiej oraz 

Biblioteką Pedagogiczną w Żninie. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę. 
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Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – przy braku sprzeciwu Rady 

odczytała wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/115/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów u życzenia, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

AD PKT 11 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Kierzkowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski – przedłożony projekt uchwały dotyczy nieruchomości 

położonej w Kierzkowie, której właścicielem jest Gmina Żnin. Nieruchomość ta jest 

planowana do sprzedaży, wobec tego projekt został przedłożony Radzie celem 

wyrażenia bądź nie wyrażenia zgody na jej sprzedaż. 

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 15 Radnych 

wstrzymało się 5 Radnych 
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Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/116/2015 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści poło żonej w Kierzkowie , która stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

AD PKT 12 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie przy ul. Kl. 

Janickiego. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, że przedłożony projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości położonej w Żninie, której właścicielem jest Gmina Żnin. 

Nieruchomość ta jest również planowana do sprzedaży, wobec tego projekt został 

przedłożony Radzie celem wyrażenia bądź nie wyrażenia zgody na jej sprzedaż. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go 

pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/117/2015 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy Żnin, poło żonej w Żninie przy ul. 

Kl. Janickiego, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

AD PKT 13 -  Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy dotyczącej rozwiązania Straży Miejskiej w 

Żninie. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski – jak już wcześniej mówił celem tego projektu 

uchwały jest zasięgnięcie opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
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Bydgoszczy dotyczącej rozwiązania /straży miejskiej w Żninie. Podjęcie dzisiejszej 

uchwały nie oznacza bezpośrednio likwidacji straży. Jest to jedynie opinia, natomiast 

rozstrzygnięcia zapadną po wpłynięciu stosownej opinii Komendanta Policji. 

Radny Piotr Horka -   jakie przesłanki kierowały Panem by wystąpić na razie do 

Komendanta Policji o tę opinię dotyczącą rozwiązania Straży Miejskiej w Żninie. Czy 

ta Straż jest niepotrzebna czy może decydowały o tyn jakieś inne przesłanki?  

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że przede wszystkim nie jest to uchwała 

o rozwiązaniu Straży Miejskiej w Żninie, a jedynie o zasięgnięciu opinii u 

Komendanta Wojewódzkiego Policji. Jeśli chodzi o przesłanki to odsyłam do 

uzasadnienia, gdzie wszystko jest opisane, natomiast co do dalszych działań to 

czekam na opinię i wówczas przedstawię takie czy inne rozwiązanie.  

Radny Piotr Horka –  zgadzam się z tym, że utrzymanie jest dość kosztowne, 

natomiast mamy inne nieuzasadnione wydatki jak chociażby zakup tych słynnych 

parkomatów, które kosztują prawie 500 tys. zł. Ponadto promocja kolejki o której  już 

mówiłem. Ona jest, będzie, ale czy aż tak wielkie koszty trzeba ponosić na tę 

promocję. Oczywiście jest to promocja Żnina, ale czy taką lekką ręką trzeba 

wydawać tak wielkie środki. Ja czytałem uzasadnienie i wiem o co chodzi.  

Radny Leszek Kowalski –  czy dzisiaj zasadnym jest pytanie co będzie się dziać ze 

strażnikami miejskimi, gdyby faktycznie doszło do likwidacji straży? 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  projekt uchwały dotyczy wyrażenia 

opinii przez Komendanta Wojewódzkiego Policji. 

Radny Adam Kowalewski – powiedział, że podjęcie tej dzisiejszej uchwały 

spowoduje, że pójdziemy w kierunku likwidacji straży. Według mnie ta instytucja 

powstała po to by stać na straży prawa lokalnego oczywiście z wieloma innymi 

zadaniami na nich nałożonymi. Zapytał czy Pan Burmistrz wprowadzając tę uchwałę 

już wie kto będzie stał na straży prawa lokalnego?   

Burmistrz Robert Luchowski –   odpowiedź na to pytanie jest dość prosta otóż 

policja. Po drugie jak wynika z uzasadnienia inne komórki organizacyjne Urzędu. Raz 

jeszcze  podkreślił, że my dziś nie mówimy o likwidacji Straży Miejskiej w Żninie.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są jeszcze jakieś pytania 

do projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały. 
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 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 14 Radnych 

przeciw było 5 Radnych 

wstrzymał się 1 Radny 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/118/2015 w sprawie w sprawie zasi ęgni ęcia opinii 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy dotyc zącej rozwi ązania 

Straży Miejskiej w Żninie,  która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

AD PKT 14 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie-Wsi. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  projekt uchwały określa możliwość sprzedaży 

nieruchomości będącej własnością Gminy Żnin, stąd też niezbędna jest decyzja 

Rady w tym zakresie. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – przy braku sprzeciwu Rady 

odczytała wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Radny Adam Kowalewski – zwrócił uwagę że na Komisjach Rady były głosy, że teren 

ten znajduje się w pobliżu przebiegu przyszłej drogi ekspresowej S-5 i by tego nie 

sprzedawać do czasu zaprojektowania drogi S-5.  

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że te projekty uchwał pojawiają się na 

podstawie wniosków mieszkańców gminy Żnin. Wszystkie wnioski tego typu będą 

trafiały pod obrady rady i nic nie będzie chowane do tzw. zamrażarki  i nie będą 

czekały nie wiadomo na co. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 
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uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 0 Radnych 

przeciw było 18 Radnych 

wstrzymało się 2 Radnych 

Rada nie podj ęła uchwały w sprawie  wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy Żnin, poło żonej w Żninie-Wsi. 

 

AD PKT 15 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin położonej w Dochanowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, że zarówno w pkt 15, 16 i 17 zgodnie z 

załączoną mapą są to wnioski mieszkańców Dochanowa.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są jeszcze jakieś pytania 

do projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/119/2015 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

części nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy Żnin poło żonej w 

Dochanowie,  która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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AD PKT 16 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin położonej w Dochanowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Radny Adam Kowalewski –  powiedział, że zarówno w przypadku tej uchwały jak i 

następnej mamy za mało materiałów. Wiemy, że są to drogi, natomiast nie znamy 

szczegółów. Nie ma dziś na sesji Pani Przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich Pani Cieślewicz, ale na Komisji padły wnioski, aby te uchwały 

uzupełnić o materiały. Nie wiemy czy te osoby są zainteresowane sprzedażą działek 

czy tylko np.: jedna osoba. 

Radna Maria Bło ńska  – na Komisji Rolnictwa łącznie z Panem Burmistrzem byliśmy 

zgodni, aby pkt 16 i 17 były zdjęte z porządku obrad. Dziwi mnie dlaczego tego nie 

uczyniono.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są jeszcze jakieś pytania 

do projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – przy braku sprzeciwu Rady 

odczytała wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 0 Radnych 

przeciw było 20  

 

Rada nie podj ęła uchwały w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy Żnin poło żonej w Dochanowie.  
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AD PKT 17 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin położonej w Dochanowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 0 Radnych 

przeciw było 20 Radnych 

 

Rada nie podj ęła uchwały w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy Żnin poło żonej w Dochanowie. 

 

AD PKT 18 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania, 

ustalenia wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na 

drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania, sposobu pobierania opłat i 

określenia wysokości opłaty dodatkowej. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski –  zaproponował wprowadzenie autopoprawki o 

następującej treści: 

1) § 8, otrzymuje brzmienie: 

„Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego”. 
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2) w Załączniku Nr 3 do Uchwały:- § 3, pkt. 2. otrzymuje brzmienie: 

 „Opłaty, o których mowa w ust. 1, pobiera się za parkowanie pojazdów 

samochodowych na wyznaczonych drogach publicznych w miejscach do parkowania 

znajdujących się w granicach SPP, w Obszarze A w dni robocze od poniedziałku do 

piątku, w godzinach od 8.00 do 17.00 oraz soboty w godzinach od 8:00 do 13:00 

oraz dla SPP w Obszarze B w dni robocze od poniedziałku do piątku, w godzinach 

od 8.00 do 17.00 oraz soboty w godzinach od 8:00 do 13:00, z wyłączeniem wtorku 

i piątku w godzinach od 8:00 do 15:00”. 

- § 7, pkt. 2. otrzymuje brzmienie: 

„Oznakowanych pojazdów służb komunalnych i pogotowia służb technicznych, tj. 

pogotowia gazowego, energetycznego, ciepłowniczego, wodno – kanalizacyjnego 

oraz pojazdów jednostek organizacyjnych Gminy Żnin w czasie udokumentowanego 

wykonywania prac”. 

Są to zmiany na wniosek Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej.  

Dodał, że w przypadku strefy parkowania tak jak w przypadku opłat za odpady 

komunalne została zlecona i sporządzona analiza funkcjonowania strefy płatnego 

parkowania. Przypomniał, że wszystkie analizy, które są przygotowywane są 

przedkładane w Biurze Rady, po to, aby Wysoka Rada czy to na komisjach czy to 

między sesjami z tymi materiałami się mogła zapoznać.  

Następnie podał trzy podstawowe aspekty strefy płatnego parkowania. Otóż na 

początku kadencji odbyło się spotkanie z mieszkańcami gminy Żnin, głównie z 

przedsiębiorcami skupionymi w centrum miasta, którzy wielokrotnie zgłaszali, że 

proces przeprowadzenia długotrwałej rewitalizacji jest główną przyczyną obniżenia 

ich dochodów. Wobec tego przedsiębiorcy wnosili o podjęcie inicjatywy o 

wyznaczeniu miejsc parkingowych w centrum miasta. Na początku spotkania te 

oczekiwania były bardzo daleko idące zmierzające do wyznaczenia miejsc 

parkingowych wokół całego rynku. Wskutek kompromisu ustaliliśmy, że miejsca 

parkingowe zostaną wyznaczone w ciągu Komendy Powiatowej Policji w Żninie. Były 

również postulaty o wyznaczeniu miejsc parkingowych naprzeciwko Kościoła 

NMPKP. Te postulaty uwzględnia ten projekt uchwały przedłożony Wysokiej Radzie.  

Po drugie wprowadzenie stref płatnego parkowania ma wymusić ruch, czyli chodzi o 

odkorkowanie centrum miasta. W pobliżu centrum miast wyłączone ze strefy 
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płatnego parkowania będą dwa duże parkingi tj. naprzeciwko Orlenie oraz parking 

nad rzeką Gąsawką. Co do rozmieszczenia parkomatów to zostały one 

przedstawione na mapie załączonej Państwu do projektu uchwały.  

Dodał, że w przeszłości opłaty pobierane były przez tzw. inkasentów – pracowników 

zatrudnionych w ramach Robót Publicznych. Wskazał, że 10 – krotnie spadła kwota 

pobieranych opłat przez te właśnie osoby. Są to twarde matematyczne dowody na to, 

że ten system się nie sprawdził.  Parkometry mają na celu uszczelnienie systemu. 

Zakup 18 parkomatów to około 500 tys. zł., ale proszę zwrócić uwagę, że  po dwóch 

latach inwestycja nam się zwróci i zaczynamy zarabiać. Chcę zwrócić uwagę, że co 

do obłożenia strefy to nie przyjęto 100% obłożenia, tylko jedynie 50%. W moim 

przekonaniu jest to bardzo ostrożne, gdyż uważam, że obłożenie będzie większe. 

Niedawno podjęliście Państwo uchwałę w sprawie regionalnej pomocy inwestycyjnej i 

o ile ten program mam nadzieję w niedalekiej przyszłości spowoduje powstawanie 

nowych  miejsc pracy o tyle wszelkie zwolnienia podatkowe spowodują uszczuplenie 

budżetu Gminy Żnin. Wobec tego trzeba szukać takich rozwiązań w systemie, aby 

uszczuplające dochody   rekompensować dochodami z innych źródeł. Zwrócił uwagę 

na dochód z funkcjonowania strefy parkowania w wysokości rocznie 500 tys. zł. Co 

do kwestii technicznych to strefą płatnego parkowania zajmie się spółka komunalna 

tj. PGM. Tam będzie biuro strefy płatnego parkowania, tam będą uiszczane kary za 

nieuiszczanie opłat. Wszelkie szczegóły zostały zamieszczone w materiale 

studyjnym.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Radna Maria Bło ńska  – wprowadzenie strefy parkowania wywołuje u mnie 

mieszane uczucia. Jest bowiem dużo wątpliwości, są argumenty za i przeciw. 

Zazwyczaj strefy takie powstają w miastach w sąsiedztwie ważnych ośrodków 

administracyjnych, urzędów, starostw, szpitali czy sądów.  Tak jak w każdej 

dziedzinie przedsiębiorcy oczywiście nie mówią jednym głosem. Wprowadzenie 

strefy na rynku przy ul. Śniadeckich w Żninie może spowodować odpływ klientów do 

centrów handlowych, do marketów, gdzie parkowanie jest bezpłatne. Wprowadzenie 

18 parkomatów za kwotę 500 tys. zł nie jest  prospołeczne. Kwota bowiem wydana 

na parkomaty pozwala zatrudnić 80 osób rocznie, co daje 240 osób do końca 

kadencji.  Z kolei po roku pracy te osoby mogłyby przejść na zasiłek dla 

bezrobotnych. Gdzie w tym wszystkim jest człowiek. Pięknie Pan mówił w kampanii 
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wyborczej o likwidacji bezrobocia i tworzeniu nowych miejsc pracy. Dzisiaj widzę, ze 

te hasła są nieaktualne i zostaje nam proza życia. Jak PGM poradzi sobie z obsługą 

parkomatów, gdzie w innych miastach zajmują się tym specjalistyczne firmy. Czy jest 

planowane zwiększenie zatrudnienia pracowników w PGM-ie? W analizie znalazłam 

kwotę 19 tys. zł, co nie stanowi nawet 1 etatu.  

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, ze musi nastąpić wzrost by strefa była 

obsługiwana sprawnie. To czy PGM sobie poradzi, to przekazuję to prezesowi PGM 

Panu Żurawickiemu, który tak jak sobie świetnie poradzi z problemem mieszkań, tak 

świetnie poradzi sobie z problemem strefy parkowania.  

Radny Lucjan Adamus -  powiedział, że należałoby się zastanowić nad rezygnacją  

z płatnego parkowania na targowisku w dni wolne od targowania i po targowaniu. Co 

do obsługi parkometrów to z posiadanych przez niego informacji wymagają obsługi 

specjalistycznych firm.  

Burmistrz Robert Luchowski – przypomnę, że strefa płatnego parkowania nie 

została wprowadzona do porządku obrad autopoprawką, tylko autopoprawką zostały 

wprowadzone zmiany do projektu uchwały, które wypracowane zostały na Komisji 

Rady.  Dlatego uważam, że to tam na Komisjach należało takie zmiany proponować. 

Ten projekt uchwały i zgłoszona autopoprawka pokazuje to, że wsłuchuje się w głosy  

pojawiające się na komisjach i wszystkie te uwagi dziś Państwu zgłosiłem.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poddał pod głosowanie autopoprawkę 

zgłoszoną przez Burmistrza. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

Za było 13 Radnych 

Przeciw 4 Radnych 

Wstrzymało się 3 Radnych 

Rada przyj ęła autopoprawk ę Burmistrza Żnina.  

 

Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek poddał pod głosowanie 

projekt uchwały wraz z naniesioną autopoprawką Burmistrza Żnina. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

Za było 13 Radnych 

Przeciw było 5 Radnych 
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Wstrzymało się 2 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/120/2015 w sprawie ustalenia Strefy Płatneg o 

Parkowania, ustalenia wysoko ści stawek opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płat nego Parkowania, 

sposobu pobierania opłat i okre ślenia wysoko ści opłaty dodatkowej , która 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

AD PKT 19 - Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Żnin z Lokalnej Grupy 

Rybackiej „Jeziora Pałuckie”. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że konsekwencją tej uchwały jest 

uchwała kolejna. Otóż wyjaśnił, że została powołana Lokalna Grupa Rybacka 

„Jeziora Pałuckie” Utworzenie tej grupy miało umożliwić gminie Żnin, jej jednostkom 

organizacyjnym oraz podmiotom fizycznym i prawnym uzyskanie dofinansowania  na 

realizacje projektów na rzecz obszarów zależnych od rybactwa. Od momentu 

utworzenia tej grupy nie zrealizowano żadnych przedsięwzięć zmierzających do 

pobudzenia społeczno – gospodarczego i wykorzystania tkwiących w gminie Żnin 

potencjałów. Wobec tego dalsze członkostwo nie przyniesie gminie Żnin żadnych 

korzyści. 

Szanowni Państwo w roku finansowania 2007 – 2013 Gmina Żnin zmarnowała wielką 

szanse pozyskania środków na rewitalizację pałuckich jezior w tym jezior żnińskich. 

Środki można było wykorzystać nie tylko na poprawę infrastruktury wodnej czyli 

zarybiania, oczyszczania, rekultywacji terenu,  ale także na zagospodarowanie 

przestrzeni graniczącej z obszarem wodnym. Z uwagi na to, że pojawiła się szansa 

przystąpienia do stowarzyszenia Nasza Krajna i Pałuki, gdzie składka roczna to 3,5 

tys. zł. Z kolei w poprzednim stowarzyszeniu składka wynosiła 3 tys. zł i jak widać nic 

nie wyszło z tego. Wszystkie gminy będą ponosiły koszty solidarnie tj. bez względu 

na liczbę mieszkańców. Jest to dobra wiadomość dla gminy Żnin, ponieważ gmina 

Żnin jest gminą dużą.   W latach 2016 -2022 stowarzyszenie to może liczyć na kwotę 

8,5 mln zł, przy czym w skład tego stowarzyszenia wchodzą gminy Nakło, Sadki 
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Mrocza, Szubin i Więcbork.  Aby stowarzyszenie mogło być zawiązane w skład 

stowarzyszenia muszą wchodzić gminy będące ze sobą w ciągu geograficznym.  

Zainteresowane przystąpieniem są również gminy Gąsawa i Rogowo. Jeśli dziś by 

się okazało, że Wysoka Rada nie wyrazi zgody na przystąpienie gminy Żnin do tego 

stowarzyszenia to wówczas nie będą mogły do niego również przystąpi gminy 

Gąsawa i Rogowo.  

Radny Piotr Horka – zapytał czy ta kwota 8,5 mln zł obejmuje cały rejon? 

Burmistrz Robert Luchowski –  kwota dotyczy całego województwa kujawsko-

pomorskiego. Jednak z tego co mi wiadomo to to stowarzyszenie jest jedynym w woj. 

kujawsko – pomorskim.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są jeszcze jakieś pytania 

do projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – przy braku sprzeciwu Rady 

odczytała wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada  podj ęła uchwał ę Nr XII/121/2015 w sprawie wyst ąpienia Gminy Żnin z 

Lokalnej Grupy Rybackiej „Jeziora Pałuckie” , która stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

AD PKT 20 - Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Żnin do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Nasza Krajna i Pałuki”. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są jeszcze jakieś pytania 

do projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – przy braku sprzeciwu Rady 

odczytała wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 
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uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych  

za było 20 Radnych 

 

Rada  podj ęła uchwał ę Nr XII/122/2015 w sprawie deklaracji przyst ąpienia 

Gminy Żnin do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Nasza Krajna i 

Pałuki ”, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Radny Adam Kowalewski – poprosił o 10 min przerwę w obradach 

Przewodnicz ący Rady  Grzegorz Koziełek  – zarządził przerwę  w obradach do 

godz. 13.25. 

Po przerwie -  

 

AD PKT 21 -  Sprawozdanie Burmistrza Żnina z przeprowadzonych konsultacji z 

Radą Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin w sprawie projektu  uchwały 

Rady Miejskiej w Żninie w sprawie trybu powoływania członków, organizacji pracy i 

trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że wszelkie informacje zawarte są w 

przedłożonym sprawozdaniu.  

 

Rada nie wniosła uwag do sprawozdania. 

 

AD PKT 22 - Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków, organizacji 

pracy i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego poprosił o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurka. 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – przy braku sprzeciwu Rady odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie projekt 
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uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych  

za było 19 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/123/2015 w sprawie trybu powoływania członk ów, 

organizacji pracy i trybu działania Rady Działalno ści Po żytku Publicznego 

Gminy Żnin,  która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

AD PKT 23 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Żnin 

na 2015 rok. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – w związku z  autopoprawką do projektu uchwały 

poprosił o jej przedstawienie Skarbnik Gminy Aleksandrę Szpek. (autopoprawka w 

formie papierowej została przedłożona Radnym Rady Miejskiej) 

Skarbnik Gminy Aleksandra Szpek -  omówiła treść autopoprawki i konsekwencje 

jej wprowadzenia do projektu uchwały.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poddał pod głosowanie autopoprawkę 

Burmistrza Żnina.  

 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych  

za było 19 Radnych 

 

Rada przyj ęła autopoprawki Burmistrza.  

 

Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek odczytał treść projektu 

uchwały wraz z naniesioną autopoprawką, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych  

za było 16 Radnych 

wstrzymało się 3 Radnych 
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Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/124/2015 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie  bud żetu 

Gminy Żnin na 2015 rok , która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

AD PKT 24  - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Żninie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - W związku z objęciem mandatu 

Radnego Rady Miejskiej w Żninie Radny Idzi Mądry w piśmie skierowanym do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Żninie w dniu 7 września 2015 r. zgłosił chęć 

pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żninie, Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Żninie oraz w Komisji Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Żninie. Zgodnie z § 16 ust. 2 Statutu Gminy Żnin Radny powinien 

być członkiem nie mniej niż dwóch komisji stałych. Praca w ww. Komisjach Rady 

umożliwi Radnemu zapoznanie się z problematyką poruszaną przez Komisje jak 

również pozwoli uzyskać szczegółowe informacje w zakresie działania Komisji. W 

związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Następnie poinformował, że Radny Idzi Mądry złożył wniosek, w którym 

poinformował, że rezygnuje z pracy w Komisji Rewizyjnej i zgłasza chęć pracy w 

Komisji Porządku Publicznego i Spraw Samorządowych. 

Wobec tego poddał pod głosowanie propozycję Radnego Idzi Mądrego, polegającej  

na zmianie w § 1 pkt, który otrzymuje brzmienie: „  w wyniku głosowania jawnego 

zwykłą większością głosów powołuje się Radnego Idziego Mądrego w skład Komisji 

Porządku Publicznego i Spraw Samorządowych Rady Miejskiej w Żninie”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych 

Wstrzymał się 1 Radny   

Rada przyj ęła wi ększością głosów poprawk ę do projektu uchwały.  

 

Następnie zapytał kto jest za tym, aby Radny Idzi Mądry były członkiem Komisji 

Porządku Publicznego i Spraw Samorządowych Rady Miejskiej w Żninie?  
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W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych 

Wstrzymał się 1 Radny   

 

Następnie zapytał kto jest za tym, aby Radny Idzi Mądry były członkiem Komisji 

Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Żninie?  

 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych 

Wstrzymał się 1 Radny   

 

Następnie zapytał kto jest za tym, aby Radny Idzi Mądry były członkiem Komisji 

Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Żninie?  

 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych 

Wstrzymał się 1 Radny   

Wobec powyższego zapytał kto jest za podjęciem ww. uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych 

Wstrzymał się 1 Radny   

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/125/2015 w sprawie  zmiany w składach 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żninie , która stanowi załącznik nr 

20 do protokołu.  
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AD PKT 25 -  Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – wyjaśnił, że Zespół opiniodawczy ds. 

wyboru ławników do sądów powszechnych powołany uchwałą  Nr VIII/84/2015 Rady 

Miejskiej w Żninie z dnia 30 czerwca 2015 roku na posiedzeniu w dniu 16 września 

2015 roku dokonał oceny zgłoszeń kandydatów na ławników pod względem formalno 

- prawnym. 

W wyniku przeprowadzonej analizy zespół odrzucił 1 zgłoszenie kandydata na 

ławnika z uwagi na fakt, że  do zgłoszenia  kandydata na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Żninie zgłoszonego przez organizację związkową nie dołączono 

odpisu bądź zaświadczenia potwierdzającego wpis do właściwego rejestru lub 

ewidencji dotyczącej tej organizacji. 

Zgodnie z 162 § 3 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r.  Prawo o ustroju sądów 

powszechnych (Dz. U. z 2015, poz. 133 z późn.zm) kandydat do zgłoszenia na 

ławnika dokonanego przez organizację powinien dołączyć ww. odpis bądź 

zaświadczenie  potwierdzające wpis do właściwego rejestru lub ewidencji dotyczącej 

tej organizacji. 

Wobec powyższego zgłoszenie na ławnika  Pana Karola Stawniaka nie spełnia 

wymagań określonych w ww. ustawie, stąd też podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

 

Następnie zapytał czy są pytania. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 19 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XII/126/2015 w sprawie zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia si ę bez dalszego biegu , która stanowi załącznik nr 21 

do protokołu.  
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AD PKT 26 - Podjęcie uchwały w sprawie wyborów ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2016 -2019 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – Wysoka Rado zgodnie z art. 160 § 1 i 

art. 163 § 1 i 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku - Prawo o ustroju sądów 

powszechnych – ławników do sądów okręgowych oraz do sądów rejonowych 

wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów – 

w głosowaniu tajnym najpóźniej w październiku roku kalendarzowego, w którym 

upływa kadencja dotychczasowych ławników. 

Prezes Sądu Okręgowego w Bydgoszczy pismem nr A-1301-2/15 z dnia 25 maja 

2015 roku określił liczbę 7 ławników potrzebną Sądowi Rejonowemu w Żninie  oraz 

liczbę 1 ławnika potrzebną Sądowi Okręgowemu w Bydgoszczy na nową kadencję 

2016 - 2019. Uwzględniając, iż w dniu 31 grudnia 2015 roku upływa kadencja 

dotychczasowych ławników podjęcie uchwały jest niezbędne. 

 

Następnie Przewodnicz ący Rady  zaproponował 3 – osobowy skład Komisji 

Skrutacyjnej. Zapytał czy są inne propozycje. Wobec braku innych propozycji poddał 

pod głosowanie propozycję 3 – osobowego składu Komisji Skrutacyjnej.  

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych  

Za było 19 Radnych  

Rada jednogło śnie zatwierdziła 3 –osobowy skład Komisji Skrutacyj nej.   

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – poprosił o zgłaszanie kandydatur do 

składu Komisji Skrutacyjnej, przypominając, że osoba wskazana jako kandydat musi 

wyrazić zgodę na kandydowanie.  

Zgłoszono następujące kandydatury: Radny Grzegorz Wesołek, Radny Idzi Mądry, 

Radny Sławomir Kujawa. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - poddał pod głosowanie zgłoszone 

kandydatury Radnych.  

Kandydatura Radnego Grzegorz Wesołka 

 W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

 Za było 18 Radnych 

 Wstrzymał się 1 Radny 
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 Rada większością głosów wybrała Radnego Grzegorza Wesołka w skład Komisji 

Skrutacyjnej.  

 Kandydatura Radnego Idziego Mądrego 

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych 

Wstrzymał się 1 Radny  

Rada większością głosów wybrała Radnego Idziego Mądrego w skład Komisji 

Skrutacyjnej.  

Kandydatura Radnego Sławomira Kujawy 

 W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych 

Za było 18 Radnych  

Wstrzymał się 1 Radny Rada większością głosów wybrała Radnego Sławomira 

Kujawę w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – Wysoka Rado zgodnie z art. 163 § 2 

ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku - Prawo o ustroju sądów powszechnych Zespół 

opiniodawczy ds. wyboru ławników powołany przez Radę przedstawia opinię o 

zgłoszonych kandydatach, zwłaszcza w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

formalnych, wobec tego proszę Przewodniczącego Zespołu opiniodawczego ds. 

wyboru ławników Radnego Pana Leszka Kowalskiego o przedstawienie opinii. 

Przewodnicz ący Zespołu opiniodawczego ds. wyboru ławników Lesze k 

Kowalski  –   zespół rozpoczął pracę po powołaniu go przez Radę Miejską w Żninie 

w dniu 16 września 2015 roku, aby właściwie wywiązać się z postawionego przed 

nim zadania. 

 Zarządzając wybory ławników w związku z upływem kadencji ustawodawca 

określił warunki, które kandydat na ławnika powinien spełniać. 

 W ustawowym terminie tj. do 30 czerwca 2015 r. wpłynęło 10 zgłoszeń 

kandydatów na ławnika do Sądu Rejonowego w Żninie oraz 1 zgłoszenie kandydata 

na ławnika do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy. 

 Zespół opiniujący po dogłębnej analizie złożonych zgłoszeń przez kandydatów 

odrzucił 1 zgłoszenie kandydata do Sądu Rejonowego w Żninie ze względów 

formalno – prawnych. Kandydat zgłoszony przez organizację związkową nie dołączył 

do zgłoszenia odpisu bądź zaświadczenia potwierdzającego wpis do właściwego 

rejestru lub ewidencji dotyczącej tej organizacji. Zgodnie z art. 162 § 3 ustawy z dnia 

27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz.U. z 2001 r. Nr 98, poz. 
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1070 z późn.zm)  kandydat na ławnika powinien do karty zgłoszenia dołączyć ww. 

zaświadczenie lub odpis. 

 Jeżeli chodzi o inne wymogi to w stosunku do wszystkich kandydatów została 

uzyskana pisemna informacja z Komendy Powiatowej Policji w Żninie.  

 Wobec powyższego Zespół opiniujący przedstawia listę 9 osób spełniających 

wymogi zawarte w ustawie, celem wyboru przez Radę Miejską  7 ławników do Sądu 

Rejonowego w Żninie oraz 1 osobę, celem wyboru przez Radę Miejską  1 ławnika do 

Sądu Okręgowego w Bydgoszczy.   

 

Następnie Przewodnicz ący Rady ogłosił przerwę, w celu ukonstytuowania się 

Komisji Skrutacyjnej, przygotowania kart do głosowania i zasad głosowania.  

Po przerwie –  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –poprosił o zabranie głosu Komisję 

Skrutacyjną w celu przedstawienia zasad głosowania. 

Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Wesołek  - przedstawił 

następujące zasady głosowania w wyborze ławników do Sądu Rejonowego w Żninie 

oraz do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy: 

 

ZZAASSAADDYY  GGŁŁOOSSOOWWAANNIIAA  PPRRZZYY  WWYYBBOORRZZEE  ŁŁAAWWNNIIKKÓÓWW    
DDOO  SSĄĄDDUU  RREEJJOONNOOWWEEGGOO  WW  ŻŻNNIINNIIEE  

 

Każdy Radny otrzyma jedną kartę do głosowania ostemplowaną pieczęcią Rady 

Miejskiej; 

Karta do głosowania zawiera ułożone alfabetycznie nazwiska wszystkich 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Żninie, spełniających wymogi 

zawarte w ustawie; 

Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku „X” w kratce obok nazwiska 

kandydata na ławnika opowiadając się w ten sposób za jego wyborem; 

Głos na kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Żninie jest ważny, jeśli 

głosujący postawi nie więcej niż  7 znaków X przy nazwiskach 9 kandydatów; 
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W przypadku postawienia więcej niż 7 znaków X przy nazwiskach kandydatów – 

głos będzie nieważny. Brak znaku X oraz dopiski lub skreślenia na karcie  

powodują również nieważność głosu.  

Karty wyjęte z urny nie sporządzone przez Komisję skrutacyjną, nie opatrzone 

pieczęcią lub całkowicie przedarte są kartami nieważnymi; 

Za wybranych uważa się 7 kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 

w Żninie, którzy uzyskali największą ilość ważnych głosów; 

W przypadku, gdy w pierwszej turze głosowania nie dokona się wyboru 

7 ławników przeprowadza się ponowne głosowanie spośród tych kandydatów, 

którzy otrzymali równą ilość głosów. Tury dodatkowe przeprowadza się do 

momentu wyboru  7 ławników.  

 

ZZAASSAADDYY  GGŁŁOOSSOOWWAANNIIAA  PPRRZZYY  WWYYBBOORRZZEE    ŁŁAAWWNNIIKKAA    
DDOO  SSĄĄDDUU  OOKKRRĘĘGGOOWWEEGGOO  WW  BBYYDDGGOOSSZZCCZZYY    

 

Każdy Radny otrzyma jedną kartę do głosowania ostemplowaną pieczęcią Rady 

Miejskiej; 

Karta do głosowania zawiera imię i nazwisko kandydata na ławnika do Sądu 

Okręgowego  w Bydgoszczy, spełniającego wymogi zawarte w ustawie; 

Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku „X” w jednej z kratek obok 

nazwiska kandydata na ławnika. 

Głos na kandydata na ławnika do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy jest ważny, 

jeśli głosujący postawi znak X w jednej z kratek przy nazwisku kandydata. 

W przypadku postawienia więcej niż jeden znaków X przy nazwisku kandydata – 

głos będzie nieważny. Brak znaku X oraz dopiski lub skreślenia na karcie  

powodują również nieważność głosu.  

Karty wyjęte z urny nie sporządzone przez Komisję skrutacyjną, nie opatrzone 

pieczęcią lub całkowicie przedarte są kartami nieważnymi; 
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Za wybranego uważa się kandydata na ławnika do Sądu Okręgowego w 

Bydgoszczy, który uzyskał więcej głosów za niż przeciw. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są uwagi do zasad 

głosowania. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie zasady głosowania 

zaproponowane przez Komisję Skrutacyjną.  

W głosowaniu udział wzięło 19 

 Radnych Za było 19 Radnych 

 Rada jednogło śnie przyj ęła zasady głosowania proponowane przez Komisj ę 

Skrutacyjn ą.  

 

Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania wszystkim Radnym 

obecnym na Sali, po czym Przewodniczący K. Skrutacyjnej wyczytywał z listy 

obecności Radnych, którzy wrzucali kartę do urny.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – powiedział, iż w tej chwili Komisja 

Skrutacyjna opuści salę narad w celu obliczenia głosów w odosobnieniu i spisaniu 

protokołu. Wobec tego ogłosiła przerwę do czasu powrotu Komisji skrutacyjnej.  

Po przerwie:  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej w celu przedstawienia wyników głosowania. 

Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Wesołek  - odczytał protokół z 

przeprowadzonego głosowania, który stanowi załącznik nr 22 do protokołu Sesji.  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego większością głosów 

wybrano na ławników do Sądu Rejonowego w Żninie następujące osoby:  

Elżbieta Hoffmann, Jerzy Kowalski, Mariusz Kropkowski, Małgorzata Barbara 

Okońska, Anna Turostowska, Barbara Justyna Wiśniewska  
 

Jednocześnie stwierdził, że dwóch kandydatów na ławnika tj. Pan Jan Kopterski oraz  

Pan Bernard Starczewski uzyskali taką samą liczbę głosów, wobec tego konieczne 

jest dokonanie ponownego głosowania. 

Następnie Przewodnicz ący Rady ogłosił przerwę, w celu  przygotowania kart do 

głosowania i zasad głosowania.  

Po przerwie –  
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Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –poprosił o zabranie głosu Komisję 

Skrutacyjną w celu przedstawienia zasad głosowania. 

Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Wesołek  - przedstawił 

następujące zasady głosowania w wyborze ławników do Sądu Rejonowego w Żninie: 

 

 ZZAASSAADDYY  GGŁŁOOSSOOWWAANNIIAA  PPRRZZYY  WWYYBBOORRZZEE  ŁŁAAWWNNIIKKÓÓWW    
DDOO  SSĄĄDDUU  RREEJJOONNOOWWEEGGOO  WW  ŻŻNNIINNIIEE  ––  PPOONNOOWWNNEE  GGŁŁOOSSOOWWAANNIIEE  

 

Każdy Radny otrzyma jedną kartę do głosowania ostemplowaną pieczęcią Rady 

Miejskiej; 

Karta do głosowania zawiera ułożone alfabetycznie nazwiska kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego w Żninie, spełniających wymogi zawarte w 

ustawie; 

Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku „X” w kratce obok nazwiska 

kandydata na ławnika opowiadając się w ten sposób za jego wyborem; 

Głos na kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Żninie jest ważny, jeśli 

głosujący postawi znak X przy nazwisku jednego z kandydatów. 

W przypadku postawienia więcej znaków X przy nazwiskach kandydatów – głos 

będzie nieważny. Brak znaku X oraz dopiski lub skreślenia na karcie  powodują 

również nieważność głosu.  

Karty wyjęte z urny nie sporządzone przez Komisję skrutacyjną, nie opatrzone 

pieczęcią lub całkowicie przedarte są kartami nieważnymi; 

Za wybranego uważa się kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego w Żninie, 

którzy uzyskał największą ilość ważnych głosów; 

 

Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania wszystkim Radnym 

obecnym na Sali, po czym Przewodniczący K. Skrutacyjnej wyczytywał z listy 

obecności Radnych, którzy wrzucali kartę do urny.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – powiedział, iż w tej chwili Komisja 

Skrutacyjna opuści salę narad w celu obliczenia głosów w odosobnieniu i spisaniu 

protokołu. Wobec tego ogłosiła przerwę do czasu powrotu Komisji skrutacyjnej.  



str. 52 

 

Po przerwie:  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej w celu przedstawienia wyników głosowania. 

Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Wesołek  - odczytał protokół z 

przeprowadzonego głosowania, który stanowi załącznik nr 23 do protokołu Sesji.  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego większością głosów 

wybrano na ławnika do Sądu Rejonowego w Żninie Pana Jana Kopterskiego.  

 

Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  wobec braku pytań odczytał 

treść projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2016 – 2019 i poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 19 Radnych  

Za było 19 Radnych  

 

Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XII/127/2015 w sprawie wyborów 

ławników do s ądów powszechnych na kadencj ę 2016 -2019, która stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu.  

 

AD PKT 27 -  Informacja w sprawie analizy oświadczeń majątkowych za 2014 r. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013 r., poz. 594 z późn. 

zm.) podmiot dokonujący  analizy oświadczeń majątkowych w terminie do dnia 

30 października każdego roku przedstawia radzie gminy informację o: 

1. osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po 

terminie,  

2. nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły 

nieprawidłowe oświadczenia,  

3. działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 

w analizowanych oświadczeniach majątkowych.  

 Uwzględniając powyższe przedkładam informację z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych.  
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Wszyscy Radni Rady Miejskiej w Żninie zgodnie z art. 24h ust. 4 wyżej wymienionej 

ustawy złożyli pierwsze oświadczenie majątkowe w ciągu 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania. 

Ponadto wszyscy Radni złożyli oświadczenia majątkowe wraz z kopią swojego 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym według stanu na 

dzień 31 grudnia 2014 roku w dwóch egzemplarzach w  terminie określonym w art. 

24h ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym tj. do dnia 30 kwietnia 2015 roku. Po 

dokonanej analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych w oparciu 

o art. 24h ust. 6 cytowanej wyżej ustawy jeden egzemplarz oświadczeń majątkowych 

przekazałem w dniu 13 lipca 2015 roku pismem nr BR.0043.4.2015 Naczelnikowi 

Urzędu Skarbowego w Żninie, który jest uprawniony do analizy danych zawartych w 

oświadczeniach oraz do porównywania treści analizowanego oświadczenia oraz 

załączonej kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym. 

                   Ponadto przekazałem oświadczenia majątkowe Naczelnikowi Urzędu 

Skarbowego w Żninie w dniu 28 stycznia br., które zostały złożone przez Radnych w 

ciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

Zgodnie z art. 24i ww. ustawy przekazałem Burmistrzowi Żnina kopie 

oświadczeń majątkowych złożonych przez Radnych Rady Miejskiej w Żninie w celu 

umieszczenia jawnych informacji w nich zawartych w Biuletynie Informacji Publicznej, 

o którym mowa w ustawie z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. nr 112 poz. 1198 z późn. zm.). Oświadczenia są zamieszczone na 

stronach Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Żninie, a publikowanie 

danych dokonywane jest zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami.  

W analizowanych oświadczeniach majątkowych Radnych Rady Miejskiej 

w Żninie nie stwierdziłem nieprawidłowości w związku z którymi zachodziłaby 

potrzeba podejmowania jakichkolwiek działań w sprawie oświadczeń majątkowych.  

  
AD PKT 28 - Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 

   

 Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

 Burmistrz Robert Luchowski -  powiedział, że udzieli odpowiedzi w formie 
pisemnej na złozone interpelacje. Jest to zgodne ze statutem Gminy Żnin.  
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AD PKT 29  - Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

  

 Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – w celu usprawnienia pracy Radnych, 

a także w celu zaoszczędzenia pieniędzy, jeśli chodzi o papierologię zwrócił się z 

prośbą o zakup tabletów dla Radnych. W Starostwie od jakiegoś czasu to 

funkcjonuje. Robiłem rozeznanie, co do kosztów i uzyskałem od nich odpowiedź, że 

jest to dużo tańsze niż sporządzanie materiałów w wersji papierowej. Musimy iść do 

przodu z postępem, nie wiem jakie jest zdanie pozostałych Radnych, ale jak składam 

taką prośbę.  

Radny Lucjan Adamus -  powiedział, o zakończonym remoncie drogi Ustaszewo – 

Podobowice. Droga była budowana w trzech etapach. Prace rozpoczęły się w 

połowie poprzedniej kadencji i w tej kadencji została ukończona. Wobec tego 

chciałbym za to podziękować. Dodał, że tą drogą mógłby jeździć autobus z 

Ustaszewa do Sielca, gdyż jest to znaczne skrócenie drogi, co spowodowałoby 

oszczędności. Dlatego też prosiłby Pana Burmistrza, aby ten autobus właśnie tą 

drogą jeździł. Wobec tego zasadnym byłoby również ustawienie dwóch przystanków 

autobusowych. Jeśli chodzi o lokalizację, to najlepiej byłoby uzgodnić to z 

mieszkańcami.  

Burmistrz Robert Luchowski -    niech ta droga nas scala, niech nas jednoczy. 

Niech łączy kadencję minioną z tą nowootwartą. Jest to bardzo dobry symbol 

pierwszej wspólnie zakończonej inwestycji. 

Radna Maria Bło ńska – podziękowała za wykonanie remontu dachu w Gorzycach. 

Radny Tomasz Wysocki – powiedział, że chciałby się odnieść do wyjazdu delegacji 

do Pithiviers we Francji. Jako Przewodniczący Komisji Turystyki i Promocji Gminy 

jestem niejako zobowiązany przedstawić  Radzie informację na temat tego wyjazdu 

tj. Europejskiego Zlotu Kolejek Wąskotorowych. Jak Państwo wiecie w prasie ukazały 

się informacje na ten temat, które według mnie są niesmaczne i nieodpowiedzialne 

jeśli chodzi o przedstawianie Gminy Żnin w oczach społeczeństwa regionu i na 

terenie lokalnym. Ja jak  i cała grupa reprezentowaliśmy Gminę Żnin w jednym celu, 

a mianowicie reprezentacja na tym zlocie i promowanie Kolejki by w Żninie i na 

Pałukach była ona coraz bardziej skuteczna. Wiemy jak wygląda sytuacja finansowa 

kolejki i naszym celem było podjęcie działań przyczyniających się do wzrostu 

przewozu turystów. W trakcie pobytu we Francji spotkaliśmy się również w 
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Ambasadzie Francuskiej gdzie zostawiliśmy stosowne informacje na temat celu 

naszego pobytu. Poinformowaliśmy również stowarzyszenia Polskie działające na 

terenie Francji  o tym, że taka wizyta ma miejsce  zachęcając je do 

rozpowszechniania informacji w środowiskach polonijnych. Poza tym spotkanie z 

merem Pithiviers było spotkaniem oficjalnym, byliśmy również przyjęci przez Panią 

deputowaną do parlamentu francuskiego, gdzie nastąpiła wymiana informacji. Będzie 

to prawdopodobnie skutkować wizytą Pana Mera w Żninie w przyszłym roku w 

okresie maja na którym to spotkaniu zostanie podpisane prawdopodobnie 

porozumienie o współpracy między dwoma miastami.  Oczywiście braliśmy udział w 

zlocie kolejek, gdzie braliśmy udział w dwóch spotach reklamowych  pokazując 

nasze walory turystyczne w odniesieniu do kolejki wąskotorowej. Przede wszystkim 

zapadła tam decyzja o tym, że w 2017 roku w Żninie odbędzie się Europejski Zlot 

Kolejek Wąskotorowych. Wszyscy uczestnicy byli opowiedzieli się za wyborem 

naszej kandydatury, zatem cel w jaki mam pojechaliśmy został spełniony. Moim 

zdaniem informacje jakie się pojawiły na pierwszej stronie Gazety Pomorskiej, 

jeszcze nie dojechaliśmy na miejsce a już zostaliśmy podsumowani. Proszę na 

przyszłość by najpierw się dowiedzieć jak to się odbyło, a dopiero później oceniać 

całość wydarzenia. Mam nadzieję, ze będą nadal podejmowane działania 

zmierzające do promocji naszej kolejki. Są to koszty i to dość wysokie koszty, ale 

związane z promocją miasta i gminy Żnin.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – w uzupełnieniu powiedział, że jego 

wyjazd jak i Radnego Wysockiego był możliwy tylko dlatego, że wzięli urlop 

bezpłatny, więc za trzy dni pobytu nie mieliśmy wynagrodzenia za pracę.  Takie są 

jednak uroki pełnienia mandatu Radnego. Zależało nam na tym, aby do Żnina 

sprowadzić jak największą rzeszę entuzjastów kolejki wąskotorowej. Okazuje się 

bowiem, ze nie jest to grupka 5 osób zainteresowanych tymi kolejkami, ale jest to 

bardzo duża liczba osób. Co do kosztów to  oczywiście te koszty są, ale są to koszty 

techniczne. Są jednak z tego pewne zyski. O tym nie było mowy, ale warto 

podkreślić, że filmy, które pojawiły się w Teleexpressie około minuty to bardzo duży 

koszt antenowy. Poza tym w TVP Bydgoszcz również pojawił się materiał i w tych 

informacjach wykorzystano  materiały kręcone przez nas, przez mnie osobiście. 

Tantiem za materiał, który nakręciłem nie pobrałem ani grosza, został on 

wykorzystany w materiałach w Teleexpressie, TVP Bydgoszcz jak również w ITV 

Żnin.  Podobnie jeśli chodzi o zdjęcia, które zostały opublikowane na stronie 
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internetowej Gminy Żnin i  innych publikatorach. Myślę, ze gdybyśmy to podliczyli 

zyski i koszty to myślę, że zyski z tego były bardzo duże.    

Radny Lucjan Adamus -  powiedział, że w żadnym dzienniku, wiadomościach nie 

słyszał o Europejskim Zlocie Kolejek Wąskotorowych we Francji. Wobec tego zapytał 

ile tam krajów uczestniczyło w tym zlocie. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – odpowiedział, że takimi największymi 

państwami były: Litwa, Polska, Francja, Niemcy i Hiszpania. Informacje na temat 

tego zlotu są na stronach francuskiego magazynu La republice, gdzie pojawiły się 

m.in. dwa artykuły o „Leonie”. Myślę, że bezpłatna reklama w tym ogólnofrancuskim 

dzienniku to dowód na to, że jest to sukces. Informacje takie pojawiały się również na 

stronach internetowych stowarzyszeń zajmujących się kolejkami.  

Radny Ireneusz Starczewski  - przedstawił protokół z przeprowadzenia kontroli w 

sprawie stypendiów socjalnych, który stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poinformował, że wpłynęły pisma od 

mieszkańców wsi Kaczkowo i Kaczkówko pismo w sprawie podziału sołectwa Kaczko 

– Kaczkówko na dwa odrębne sołectwa. Następnie odczytał treść tych pism, które 

stanowią załączniki do protokołu nr 26 i  nr 27. 

Następnie poinformował, że przed sesją o zabranie głosu prosił Pan Dariusz Goliński 

przedstawiciel wsi Kaczkowo.  

Wobec braku sprzeciwu Rady poprosił o zabranie głosu Pana Dariusza Golińskiego.  

Przedstawiciel wsi sołectwa Kaczkowo Dariusz Goli ński -  Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu w dniu 22 września br. zostało 

złożone w Urzędzie Miejskim w Żninie pismo w sprawie podziału sołectwa Kaczkowo 

– Kaczkówko na dwa odrębne sołectwa tj. sołectwo Kaczkowo i sołectwo 

Kaczkówko. Wniosek o rozdzielenie naszego sołectwa jest wynikiem nieporozumień 

jakie powstały między mieszkańcami naszych wsi dotyczącymi m.in. 

rozdysponowania pieniędzy z budżetu Gminy.  Ludzie zamieszkujący zarówno 

Kaczkowo jak i Kaczkówko mają rozbieżne priorytety jeśli chodzi o przeznaczenie 

funduszu sołeckiego, co wpływa na dalszy rozwój tych wsi. W imieniu podpisanych 

pod wnioskiem proszę o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – w uzupełnieniu dodał, ze do pism, 

które bezpośrednio wpłynęły do Rady Miejskiej w Żninie Pan Burmistrz otrzymał inne 

pismo, które jest również podpisane przez kilkudziesięciu  mieszkańców dotyczące 

nie dokonywania podziału sołectwa Kaczkowo – Kaczkówko na dwa odrębne 
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sołectwa. To pismo zostało mi przez Pana Burmistrza przed sesją przedstawione. 

Mamy zatem różne stanowiska więc uważam, ze należałoby sprawę pokierować na 

Komisje Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Komisję Porządku 

Publicznego i Spraw Samorządowych. Tę kwestię należy również omówić z Panem 

mecenasem i w ten sposób nadamy bieg ewentualnej sprawie.  

 

AD PKT 30  – Zakończenie    

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – stwierdził, że został wyczerpany 

porządek obrad XII sesji Rady Miejskiej w Żninie. Podziękował Paniom i Panom 

radnym, Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, prasie, radiu oraz wszystkim obecnym 

na sali za uczestnictwo. 

Przewodniczący Rady o godzinie 15.40 zamknął  XII sesję Rady Miejskiej w Żninie. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

Łukasz Lisiecki 

Inspektor ds. obsługi Rady 

 

        Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
                           w Żninie  
 
                   Grzegorz Koziełek  
 
 
 

 
 
 

                                          Żnin, dnia 19 listopada 2015 r.  


